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Světoznámý analytik Owen Gaffney, včera u George Sörose prozradil,

že jen 1% všech obyvatel světa, (63 milionů), vydělá letos aspoň 109

000 USD ročně, (2,2 milionu CZK)! A požadoval, aby tito lidé byli

extra zdaněni! Do této kategorie pouhého 1%  nejbohatších lidí světa,

kteří mají být extra zdaněni, kupodivu patří i obyčejný poslanec

českého parlamentu! Proto mne naprosto šokovalo, že Český

parlament a Český senát a Česká ministerstva, místo extra zdanění

těchto nejbohatších světových elementů, pro ně připravují nové

benefity, a to neskutečně urážející všechny obyčejné české

zaměstnance, kteří si vydělávají jen 25% jejich platů! 

Nejprve, vysvětlíme kolik si letos vydělá ten nejobyčejnější poslanec,

který nedostane žádnou další fialovou trafiku:

1. Základní měsíční plat poslance                                                             

               102 338 CZK

2. Paušální měsíční příplatek §9,1a na jídlo a cestovné                         

                 16 374 CZK

3. Paušální měsíční příplatek §9,1b na dopravu do zaměstnání         

                 40 935 CZK

4. Sečteno. Nejméně 159 647 CZK měsíčně. Celkem ročně:                 

           1 915 764  CZK

Z tabulky jasně plyne, že každý český poslanec dostává od státu

paušálně každý měsíc na své žranice 16 374 CZK, zatím co matka

samoživitelka s jedním dítětem dostane na celý měsíc pro sebe a své

dítě jen 6950 měsíčně! Z tabulky jasně plyne, že každý český

poslanec dostane jen na své žranice měsíčně od státu 82%

průměrného důchodu, který musí vystačit českému důchodci na
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bydlení, energie, léky, hygienu, televizní, rozhlasové a telefonní

poplatky, oblečení a na placení dopravních nákladů při cestách za

lékařem i na nákupy! 

Jenže fialovým poslancům to nestačí, a tak si připravili nový benefit!

V Česku nemohou rodiče dlouhodobě sehnat místo pro své ratolesti

ve školce. Prý chybí až 40 000 míst! Co si vymyslí parlament a

ministerstva pro své poslance a úředníky – vlastní školky a zadarmo!

Jsou snad rodiče v Postoloprtech méně, než úředníci parlamentu a

ministerstva dopravy, že si musí platit 500 KČ měsíčně za to, že

jejich ratolest navštěvuje školku, aby oni mohli chodit do práce!

Doslova do očí bije pasáž o pravidlech poslanecké školky pro děti z

dílny ministra sociálních věcí Mariána Juračky, který oškubal české

důchodce o každou korunu, a teď vymyslel, že : chodit do poslanecké

školky budou mít nárok i vnoučata poslanců!

Toto odporné novodobé papalášství znamená, že rodiče 40 tisíc dětí,

kteří marně shánějí školky pro své děti, byli Juračkou a dalšími

fialovými poslanci degradováni na občany druhé kategorie, neboť

dědečkové a babičky jejich ratolestí nejsou ani poslanci, ani senátory,

a tak si na rozdíl od jejich ratolestí musí shánět školku, musí za ni

platit, a ani nedostanou 16 374 CZK měsíčně na žranice, a 40 935

CZK měsíčně, aby jezdili do práce a vozili své ratolesti do školky,

když si ji seženou a zaplatí!

Juračka, Fiala, Pekarová Adamová, Rakušan a Bartoš tak znovu jen

dokázali, že jsou lidojedi a papaláši! A že i ten proklatý Georg Söros

je proti nim lidumil!  16. dubna 2023 budeme všichni mít příležitost

jim sdělit, že na přednostní školky pro vnoučata novodobých

papalášů a na přednostní školky zadarmo pro děti jejich lokajů

rozhodně nejsme v Česku zvědaví! A pokud to svolavatelé

demonstrace 16. dubna 2023, kteří jsou také poslanci, myslí vážně,

tak do té doby v Parlamentu nejen zarazí papášské školky, ale i

navrhnou zrušení této části zákona 236/1995 Sb, § 9, odst. 1,

písmeno a, a poslancům tak už nebude vyplácen paušální příspěvek

na jejich stravu a reprezentaci, protože i tak jim zbyde dostatečný
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plat, aby se poslanec a senátor reprezentoval, oblékal a stravoval za

své, jako každý jiný občan této republiky! Jsem zvědav, kdo z

poslanců ANO a SPD se k tomu odváží, aby ostatním sebral prebendy

a odnaučil je papalášství!

Pokud se Vám dnešní analýza líbila, šiřte ji.

Je sobota 1.duben 02.45. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i přes

tuto finanční krizi a drahotu.  Mail, na mne kpv0249@gmail.com. 

Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili 27. března a najdete jej

na tomto odkaze. Další bude zase příští týden. Odkaz na US State

Government zprávu o Česku, ze které jsem v pořadu uváděl, některé

údaje. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

    

Naprosto šílenou zprávu včera vydala mezinárodní organizace

IRENA, které Česká vláda vyplácí 60 000 USD roční příspěvek na

činnost. Podle výpočtů IRENA musí Česko, aby splnilo

harmonogram nařízení GREEN DEAL podle Pařížské dohody do

roku 2030 každoročně investovat 20 miliard USD, (440 miliard

CZK), do tzv. obnovitelných zdrojů energie. Podle výpočtů IRENA

současné světové roční investice 1,3 bilionu USD nestačí, a je nutné je

zvýšit na 5 bilionů USD ročně. IRENA tak požaduje, aby celý svět

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.state.gov/reports/2021-investment-climate-statements/czech-republic/
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/pro-media/tiskove-zpravy/ceska-republika-dnes-podepsala-statut-mezinarodni-agentury-pro-obnovitelnou-energii--68110/
https://english.alarabiya.net/business/energy/2023/03/28/Global-Investments-in-renewable-energies-must-quadruple-to-meet-climate-target-IRENA
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každoročně vydával na obnovitelné energie 120% veškeré ekonomiky

Německa, tedy 6% celosvětového HDP. Tato suma pro Českou

republiku představuje skoro 25% celého státního rozpočtu! Českou

republiku v organizaci IRENA zastupuje ministerstvo průmyslu a

obchodu v čele s bankéřem Síkelou ze STAN! Je tak zajímavé, že

Síkela, IRENĚ vyplácí 60 000 USD ročně za to, že ho zásobuje svými

výpočty, ale neohlásí premiérovi Fialovi ani české veřejnosti, že podle

výpočtů IRENA je GREEN DEAL nesmysl, protože žádný stát na

světě nemůže utrácet 6% svého HDP, nebo 25% svého státního

rozpočtu, aby budoval větrníky a soláry, jak vymysleli úředníci v

Bruselu. Proč to Síkela neohlásí je jasné, protože by tím dokázal, že

úředníci v Bruselu i v Praze zase všechno špatně spočítali, a naštvaní

Češi by se začali domáhat jejich vyhození od koryt. Jenže vyhodit své

věrné voliče od koryt Síkela ani Fiala nemohou. A tak budou Čechy z

provládních médií dále masírovat: Ať žije GREEN DEAL. Věčná sláva

Bruselu a jeho do čí bijícím nesmyslům! Slováci se moc radovat

nemusí, IRENĚ platí taky!

IRENA matematicky spočítala, před čím, před pár dny, Obamou v

roce 2018 důkladně proškolený vůdce konžské opozice, Jérémy

Lissouba varoval Brusel i Washington: Národy Afriky a Asie už nelze

jen tak snadno přinutit k poslušnosti, (Green Deal! WOKE!

Ukrajina!) jako v minulém století. Rusko to chápe, Západ nikoli.

Mnohem dále než v USA proškolený Lissouba, šel prezident Konga

Felix Tshisekedi, který před pár dny tvrdě napadnul Macrona, když

za ním přijel na návštěvu do Afriky, a veřejně vyzval všechny

Evropany, aby začali respektovat africké země a vzdali se svých svých

neustálých pokusů o neokoloniální nadvládu nad Afrikou.

Tshisekediho výtky Macronovi okamžitě rezonovaly celou Afrikou, a

všechny země mu tleskaly! Macron i celá EU dostaly začátkem března

v Africe za politiku Západu takový veřejný výprask, že Washington

ihned vyslal tamním věrným vůdcům na pomoc se stabilizací situace

Afroameričanku Kamalu, aby tam rozhazovala virtuálními dolary, a

slibovala, že se časem zhmotní! Jen aby se neobrátili s žádostí o

investice na Rusy a Číňany. Znovu se tak ukazuje tupá zahraniční

https://www.theglobaleconomy.com/Germany/gdp_share/
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/ministerstvo/ministr/profil-ministra-prumyslu-a-obchodu--ing--jozef-sikela--265035/
https://tradingeconomics.com/czech-republic/gdp
https://www.denik.cz/ekonomika/statni-rozpocet-cesko-20221130.html
https://www.irena.org/About/Membership
https://www.obama.org/africa-2018/2018-africa-leaders/
https://braveneweurope.com/jeremy-lissouba-europes-relations-with-africa-and-asia-are-on-the-brink-of-collapse-and-russia-is-benefiting
https://www.telesurenglish.net/news/DRC-President-Harshly-Criticizes-Western-NeoColonialism-20230306-0002.html
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politika české vlády. Ta místo do Konga, Thisekedi je stále v

mezinárodní “lipské” koalici s ČSSD, a Česko nikdy neprovozovalo

žádný africký kolonialismus, vysílá delegace na Tchaj-wan. O

budoucnosti českého průmyslu se přitom spíš rozhoduje v Africe,

nikoli na Tchaj-wanu!

Brusel je tak šílený, že nedávno soudně nařídil zabavit v Evropě

malajský státní majetek za 14,9 miliard USD, včetně dvou rafinerií, a

to na základě žádosti anonymních investorů, kteří se ohánějí

smlouvou z roku 1868, podle které náčelník malého sultanátu Sabah

postoupil veškerá těžební práva na části území největšího

indonéského ostrova Borneo britské společnosti North Borneo

Company výměnou za ochranu proti jiným evropským

kolonizátorům! Investoři se cítí podvedeni, protože Malajsie, která v

roce 1957 svrhla britskou koloniální nadvládu, zastavila v roce 2013

platby majitelům těchto práv, protože jejich ozbrojené skupiny vtrhly

na území Malajsie a snažili se obnovit sultanáty Sabah a Sulu. Ještě

podivnější jsou tzv. anonymní investoři, kteří zabavení malajsijského

státního majetku dosáhli. , kteří jsou naštvaní, že jim Malajsie

nedovolila natáhnout datové kabely přes svá mořská teritoria bez

toho, aby k tomu použili malajské lodě, firmy a platili Malajsii

poplatky! Představte si, brzy tak může nastat situace, že Bruselská

justice zabaví ČEZ, Budvar a České státní lesy, protože se objeví

nějací tajemní investoři, a ti budou tvrdit, že vlastní práva na roční

poplatek z Čech ve výši 120 volů a 500 hřiven stříbra, (125kg), a

Česko ho už několik set let nezaplatilo! Tak jak se EU a USA nyní

chovají k Africe, Asii a Jižní Americe, vyvolává logický útěk všech

těchto zemí pod ochranu Ruska a Číny! 

Včera 30. března mezinárodní soudní dvůr OSN v Haagu ICJ

odsoudil USA, aby zaplatily Iránu odškodnění za zabavení části

iránského finančního majetku. Spekuluje se, že USA se rozhodnutí

ICJ nepodřídí dobrovolně, ačkoli jsou závazná. Zabaví tak snad

Bruselská justice majetek USA v Evropě, stejně jako jej zabavila

Malajsii. Ve sporu USA-Irán existuje nezpochybnitelný rozsudek ICJ,

https://fr.wikipedia.org/wiki/Alliance_progressiste
https://braveneweurope.com/jeremy-lissouba-europes-relations-with-africa-and-asia-are-on-the-brink-of-collapse-and-russia-is-benefiting
https://fr.wikipedia.org/wiki/North_Borneo_Chartered_Company
https://cs.wikipedia.org/wiki/Malajsie
https://handl.blog.respekt.cz/120-vybranych-volu-a-500-hriven-stribra/
https://english.alarabiya.net/News/middle-east/2023/03/30/International-Court-of-Justice-to-rule-on-Iran-US-frozen-assets-claim
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že USA musí Irán odškodnit! Ve sporu Malajsie – Investoři existuje

jen jakési podivné rozhodnutí ještě podivnějšího arbitra, který do

Francie utekl před trestním stíháním ve Španělsku, aby tam vydal své

rozhodnutí, které v Lucembursku stačilo k zabavení majetku

Malajsie, která si naivně myslela, že vzpírat se požadavkům

amerických společností Google a Facebook, pro ni skončí bez

následků!

Co v dnešní analýze vypadá na první pohled jako nějaké nesmysly

politiků, soudců a úředníků, je mimořádně závažná věc, která má pro

budoucnost Česka, Slovenska i Evropy větší vliv než výsledek války o

Ukrajinu. Podle Tareka Sakra, CEO největší kuvajtské on-line

platformy 4sale, a odborníka na trh s automobily, je současný trh s

automobily přehřátý, a zejména ojetiny brzy dramaticky ztratí na

ceně. V USA nyní dramaticky roste počet zabavených automobilů

pro nesplacení půjček, za které byly pořízeny. V Číně v tomto měsíci

propukla válka mezi producenty aut, a ti snižovali jejich ceny, aby je

rychle prodali, takovým způsobem, že to vzbudilo znepokojení v

samotných nejvyšších patrech čínské politiky. Strana zasáhla, a aby

automobily šly na odbyt a nepadala jejich cena na čínském trhu,

rozdávaly se ve vybraných regionech velkorysé půjčky, dotace a

úlevy. Přebytek osobních aut na spalovací motor na čínském trhu byl

způsoben nedostatkem lodí pro jejich vývoz do Afriky, Ameriky a

Evropy. Nějaký čínský plánovač byl už zřejmě za své špatné výpočty

vzájemné závislosti produkce aut na export a lodní kapacity

popraven, a nebo aspoň, na rozdíl od evropského úředníka, který

nespočítal kolik bude stát Green Deal, jako IRENA, vyporoučen z

úřadu, aby se živil prací. Faktem ovšem je, že Číňané si už loni na

podzim chybu svého plánovače uvědomili, a nařídili okamžitou

produkci lodí na přepravu aut, a současně začali skupovat  každou i

30 let starou kocábku na přepravu aut. Na ty zatím nakládají jen

drahé elektromobily, protože pro levná spalovací auta zatím není z

ekonomických důvodů místo. Čína předpokládá, že své automobilky

do roka a dne vybaví stejnou flotilou aut na přepravu lodí, jakou mají

k dispozici japonské automobilky. Jakmile k tomu dojde, miliony

https://english.alarabiya.net/views/2023/03/29/When-will-the-global-car-market-crash-
https://www.q84sale.com/en
https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287823.shtml
https://europe.autonews.com/automakers/china-automakers-order-their-own-ships-get-export-ready
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levných čínských aut na spalovací motory se přidají k milionům

čínských elektromobilů a zaplaví svět. Současně se může projevit

americká bankovní a finanční recese, která už začala vzrůstem

nesplácení leasingů v USA, a společně s poklesem kupní síly obyvatel

Evropy kvůli fialovým energetickým a inflačním politikám dojde k

nevyhnutelnému, co si pamatujeme z roku 2008 – lidé nebudou mít

peníze na auta, a bude je zajímat jedině cena auta. V tom okamžiku

čínské loďstvo začne přepravovat čínská auta do světa. Washington a

EU sice můžou zvednout cla a zavést sankce, jenže to postihne i

čínskou produkci Tesly a dalších amerických, japonských a

evropských firem v Číně. A Africký, Asijský i Jihoamerický trh bude i

tak navždy ztracen! Přitom export aut na tyto trhy přinášel celé

Evropě ročně více peněz než platila za dovoz veškerých ruských

energií! Teď bude celá EU platit dovoz drahých energií z USA a

Arábie, ale nebude je moci platit ze zisku z výroby aut! A to znamená

že nebude třeba tolik železa, hliníku, pneumatik, plastových,

gumových, kovových a jiných součástek! Nebude třeba zaměstnanců!

Z čeho se bude vydělávat na platbu energií?! To zase nikoho mezi

vládními a bruselskými úředníky nenapadlo, že? Za co se v Číně

popravuje, za to se v Bruselu povyšuje!

Doba, kdy se USA mohly spolehnout na podporu Saudské Arábie je

dávno pryč. V roce 1986 ředitel CIA William Casey domluvil v Rijádu

tajný kšeft. Saudská Arábie prudce zvýšila těžbu ropy a srazila její

ceny ze 30 na 8 dolarů za barel. Rozdíl v ceně byl Arabům vyplácen

tiskárnou dolarů. SSSR se finančně zhroutil. Dnes je situace jiná.

USA už nejsou odběrateli arabské ropy, ale sami jim vývozem ropy

konkurují. Navíc požadují ukončení těžby. Proto se Saudové a další

ropní šejci přidali na stranu Čína a Ruska, a včera to v Pekingu

slavnostně potvrdili. K této koalici se přidává Irán, který prudce

zvyšuje s Ruskou pomocí produkci ropy a plynu. EU se dobrovolně

vzdala levných ruských energií a surovin. Brzy zato přijde trest pro

všechny Evropany – získají bývalou čínskou životní úroveň kuliů! Že

si ji západní kolonizátoři zaslouží je bez pochyb, ale proč to mají

odnést i Východoevropané, jen protože mají fialové politiky!?

https://www.euro.cz/clanky/nesmrtelne-srotovne-automobilky-prosazuji-navrat-oblibene-dotace/
https://www.michalapetr.com/map-1639-us-diplomat-hlasi-z-kyjeva-moralka-na-dne-vudce-uz-neveri-ve-vitezstvi-zeme-je-na-pokraji-porazky-25-armady-uz-tvori-zeny-washington-odpovida-zvysit-ukrajincum-dane/
https://www.rbth.com/history/331825-saudi-arabia-oil-crisis-ussr-collapse
https://english.alarabiya.net/business/energy/2023/03/26/Aramco-affirms-support-for-China-s-energy-security-
https://www.gatestoneinstitute.org/19371/biden-gift-iran-china-russia
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V posledním diskusním pořadu jste se mi vyčítali, že nenavrhuji, co

dělat. Tak malá ukázka, toho, co je třeba učinit okamžitě! V analýze

MAP 701 už v listopadu 2020 jsme dokázali, že se ve školství v letech

2017 až 2020 díky bruselskému nařízení Inkluze namnožilo celkem

34 275 tzv. inkluzivistů, tedy ne učitelů! Dále jsme dokázali, že se za

stejnou dobu v Česku namnožilo 50 397 nových státních úředníků.

Celkem tito nově namnožení státní úředníci, a zvyšování platů stálo

Česko v roce 2021 o  73 384 773 046 CZK více než v roce 2017.

Dokázali jsme, že se v letech 2017 až 2020 zvedly náklady na platy

všech úředníků o 44%, jejich mzdy přitom průměrně vzrostly jen o

30%, kdežto mzdy v celém Česku vzrostly jen o 16%. Jako řešení jsme

už tenkrát navrhovali okamžité propuštění zbytečných 50 397

úředníků, z nichž bylo 34 275 tzv. Inkluzivistů, protože Česko

fungovalo jako stát stejně blbě bez nich, jako s nimi, jen platilo o

značnou část ze 73 miliard za služby úředníků méně.

Co se stalo od podzimu 2020, kdy jsme navrhovali okamžitě

propustit 50 tisíc zbytečných úředníků jinak Česko bude mít

strukturální problém státního rozpočtu a bude se muset zadlužovat? 

Fiala najmul dalších 10 000 úředníků, včetně Bartošových a

Rakušanových extra placených slídilů a propagandistů! Jedině

okamžité řešení – brutální redukce státního aparátu, politických

neziskovek a různých trafikantů ve státních, městských a obecních

úřadovnách – na úroveň počtů úřednictva za vlády Václava Klause, či

Miloše Zemana přinese Česku bezpodmínečně nutných 100 až 200

miliard ročních úspor na veřejných výdajích. Samozřejmě, že toto

opatření je třeba doprovodit redukcí České televize a dalších

fialových a bruselských tlampačů očividných nesmyslů. Pokud to

neuděláme ihned, čínská a ruská ekonomická výkonnost společně s

růstem zemí BRICS nás nemilosrdně smete a vystaví trestu zbídačení

pro neschopnost konkurence!

Toto opatření je jen začátkem, potom musí být bezpodmínečně

zajištěny levné suroviny a energie. Bez nich budeme smeteni pod

úroveň Afriky!

http://michalapetr.cz/doku.php#map-701_v_cesku_se_od_roku_2018_namnozilo_50_397_uredniku_propustit_je_znamena_usetrit_24_miliard
https://echo24.cz/a/HsFtT/zpravy-domaci-snizovani-poctu-statnich-zamestnancu-zestihlovani-statu-vlada-rozpocet
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Proč? Protože v Česku i v Bruselu se povyšuje za neschopnost!

Prezident Česka má ústavní právo účastnit se každého zasedání

vlády. Prezident musí na každém dalším zasedání vlády tahat Fialu

za uši, až do té doby než Fiala začne makat na bezpodmínečné

redukci svých trafikantů a trafik! Pokud to neudělá Petr Pavel,

musíme to udělat my, nejlépe stávkami a demonstracemi. Je na čase,

aby se všichni lidé, odboráři, a normální politici spojili dohromady

proti fialovým trafikantům. Jinak to nejde!

Je pátek 31. března 03.52. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají jen díky Vaší podpoře. Snad tomu tak bude i přes

tuto finanční krizi a drahotu.  Mail, na mne kpv0249@gmail.com. 

Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili 27. března a najdete jej

na tomto odkaze. Další bude zase příští týden. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Včera 29.března večer oznámil bývalý americký vyslanec ve Finsku,

který se vrátil z Ukrajiny, Earle Mack, že na Ukrajině prudce upadá

morálka, že to na vlastní uši slyšel při hovorech s “vůdci”, kteří podle

Macka sice ještě stále stejně správně na veřejnosti hovoří, ale už

svým slovům nevěří. Další US diplomaté, tentokráte z Říma,

oznámili, že 25% ukrajinské armády už tvoří ženy. Všichni společně

pak kritizovali nedostatečné zbrojní dodávky Zelenskému, které mu

neumožní vyhrát válku. Podle hlášení US diplomatů je  Dopad

nedávného čínsko-ruského paktu uzavřeného v Moskvě na morálku

Ukrajinců v týlu i na bojišti naprosto zničující!. 

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://en.wikipedia.org/wiki/Earle_I._Mack
https://thehill.com/opinion/international/3924152-as-fatigue-grows-and-morale-wanes-in-ukraine-defeat-is-a-real-possibility/
https://thehill.com/opinion/international/3924152-as-fatigue-grows-and-morale-wanes-in-ukraine-defeat-is-a-real-possibility/
https://it.usembassy.gov/ukrainian-women-fight-for-their-countrys-future/#:~:text=Women%20lead%20on%20the%20front,a%20member%20of%20Ukraine's%20Parliament.
https://thehill.com/opinion/international/3924152-as-fatigue-grows-and-morale-wanes-in-ukraine-defeat-is-a-real-possibility/
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Diplomatická hlášení o situaci na Ukrajinském válčišti, tak rezonují s

lednovými prognózami RAND Corporation, které důrazně varovaly

Bidenovu administrativu před nebezpečím zbytečně protahovat válku

na Ukrajině, protože její ekonomika je v troskách,  armáda postrádá

výzbroj, a dlouhodobé udržování války v nynější podobě už

neefektivně odčerpává americké národní zdroje nutné k zajištění

skutečných priorit mocenské politiky USA. RAND varoval zejména

před důsledky “potencionální velké ukrajinské ofenzívy”, která by

mohla vyvolat taktické jaderné údery ze strany Ruska proti Ukrajině,

nebo zemím NATO, které jsou v jejich dostřelu, a podporují Kyjev.

Podle RAND se už uskutečnily konzultace nejvyšší ruské generality

na téma jak použít taktické jaderné zbraně. Přesný výsledek

konzultací není znám, a tak se předpokládá, že cíli útoku mohou být

jak vojenské základny, tak ekonomické cíle, továrny na zbraně, či

dokonce velká populační centra, jejichž napadení jadernými

zbraněmi by vyvolalo obrovský šok. 

Rozmístění taktických jaderných zbraní v Bělorusku je podle ruských

odborníků reakcí Ruska na podporu zemí NATO Kyjevu. Rusko

použilo stejný mechanismus rozšíření taktických jaderných zbraní

jako USA. Podle tohoto schématu země NATO disponují nosiči

zbraní, ale jaderné hlavice jsou pouze pod kontrolou USA. V

Bělorusku nicméně zavládla radost a ve vládní televizi moderátor

Grigorij Azarenok skandoval: Varšava se vypaří! Vilnius se potopí! Z

Polska bude bažina!

Naprosto komická reakce přišla před pár hodinami na rozmístění

ruských jaderných zbraní v Bělorusku od ministra zahraničí EU

Josepha Borrella, přezdívaného Šílenec. Ten rozmístění zbraní

označil za nezodpovědné a ohrožující bezpečnost EU a začal

vyhrožovat dalšími sankcemi pokud Rusko své zbraně dobrovolně

nestáhne. Komické na tom je, že ještě v říjnu 2022, viz MAP 1488,

ten stejný Joseph Borrell vyhrožoval Putinovi, že mnoha přesnými

raketovými útoky nechá zničit celou ruskou armádu jednou pro vždy.

Komisař Borrell je v Bruselu už dlouho veřejně považován za

https://www.rand.org/pubs/perspectives/PEA2510-1.html
https://ria.ru/20230329/belorussiya-1861264243.html
https://twitter.com/JosepBorrellF/status/1639982108612370432?s=20
https://www.michalapetr.com/mip-157-jakmile-brusel-oznamil-ze-znici-celou-ruskou-armadu-vysla-nad-kremlem-krvava-luna/
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nebezpečného blázna.  10. dubna 2022 vykřikoval v Kyjevě, že žádná

diplomacie nebude, a válka se rozhodne na bitevním poli, a až bude

Rusko de-imperializováno! V květnu 2021 vyhrožoval domorodcům v

Mosambiku, že na ně vypraví 5000 po zuby vyzbrojených evropských

vojáků, aby tam zjednali pořádek na italských těžebních polích. Z celé

akce rychle sešlo, protože Borrell žádné vojáky na výpravu nedostal.

Za šílence byl Borrell bruselskými diplomaty označen poprvé už 4.

října 2020. Tehdy požadoval okamžité vytvoření  Afrikakorps  EU v

počtu nejméně 10 000 Evropanů, kteří se vylodí v Libyi a obsadí

tamní ropná a plynová pole, a vytvoří sběrné tábory, ze kterých se

budou do Evropy bezpečně dopravovat desetitisíce afrických

uprchlíků, aby nemuseli plout přes moře do Itálie.

Borrell je další případ evropského komisaře, kterého už nikde

neberou vážně. Přesto zůstává ve funkci a rve se o finanční

prostředky přidělené EU na soukromé lety s dalším ignorantem tzv.

prezidentem EU Charlesem Michelem. Ten je dokonce považován za

obzvláště velkého imbecila, protože není ani schopen připravit a řídit

jednání 27 hlav států EU jednou za dva měsíce, což je jeho jediná

povinnost, za kterou bere svůj luxusní plat. Už když Michel nastoupil

do funkce, začaly se projevovat jeho rysy. Ihned si nechal přebudovat

nejluxusnější bruselskou kancelář na ještě luxusnější sídlo, dožadoval

se přidělení extra-fondů na reprezentaci a ze své manželky se pokusil

učinit placenou první dámu EU se vším aparátem. Ostatní komisaři

mu teď zoufale shánějí nějakou trafiku, protože hrozí, že se provalí

na veřejnost, až bude vyčerpán limit 2 funkčních období, po které

může funkci zastávat, co za imbecila řídilo celou EU z pozice jejího

tzv. prezidenta. O inteligenci těchto komisařů napovídá, že první, co

je napadlo, bylo poslat Charlese Michela, který je neschopen  řídit i

pouhou poradu jednou za dva měsíce, do Evropské centrální banky

ECB, aby tam z pozice viceguvernéra řídil veškeré evropské finance.

Nicméně podle některých diplomatů je toto řešení pořád lepší, než

možnost, že se lobbistům podaří 48-letého Charlese Michela

https://www.michalapetr.com/mip-18-bruselsky-komisar-pozaduje-aby-se-valka-na-ukrajine-rozhodla-na-bitevnim-poli-a-ne-u-diplomat-stolu/
http://michalapetr.cz/doku.php#map_880_brusel_vytvori_vlastni_armadu_a_posle_ji_bojovat_do_afriky_cesko_i_slovensko_potvrdily_ucast
http://michalapetr.cz/doku.php#map_618_sok_10_000_vojaku_eu_se_ma_vylodit_v_libyi_kolik_cechu_a_slovaku_to_bude_proc_babis_mlci
https://cs.wikipedia.org/wiki/Afrikakorps
https://www.politico.eu/article/how-charles-michel-lost-the-room-mette-frederiksen-european-council-migration-economy-french-president-emmanuel-macron-joe-biden-former-belgian-prime-minister/
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jmenovat nástupcem Ursuly vdL v čele Komise EU. V Bruselu prý

platí, že čím větší blb bude dosazen do vyšší funkce, tím lépe se

budou mít jak lobbisté, tak jejich zazobaní klienti. 

Včera Kyjevské tamtamy slavnostně vytrubovaly Ukrajincům, že

MMF poskytne Ukrajině půjčku 15,6 miliardy dolarů, a to za celou

historii washingtonského MMF jako první zemi, která je ve válce.

Méně už vytrubovaly, že Ukrajina musela Washingtonu podepsat, že

: zvýší daně obyvatelstvu, sníží daně korporacím, sníží úroveň

sociálního zabezpečení a důchodů obyvatel, komunální služby lidem

převede na tzv. tržní podmínky, a energie pro obyvatele přestane

dotovat, a budou účtovány podle tržních mechanismů. Podle MMF

bude muset Ukrajina provést rychlou devalvaci své měny,

rozmrazit ceny pro obyvatele. Je tak zřejmé, že kdo z Ukrajiny ještě

neemigroval, učiní tak po uzavření míru, protože MMF splacení

dluhů vždy razantně, stejně jako Washington, vyžaduje. 

S bezvýhradní podporou Kyjeva v jeho boji proti Moskvě už skončila i

polská vláda. V Polsku je před volbami, a vládnoucí strana PiS ztrácí

podporu ve svých venkovských baštách. Za vším je Bruselem

nařízený dovoz Ukrajinského obilí do východní Evropy. Premiér

Polska Morawiecki, aby si zachránil teplé vládní bidlo, a uklidnil své

rozzuřené voliče farmáře, kteří nemohou vyvážet zemědělskou

produkci ani do Ruska, což byla jejich předválečná záliba, a ještě ke

všemu nejsou nyní schopni vydržet levnou ukrajinskou konkurenci,

napsal Ursule do Bruselu, aby všemi možnými prostředky ihned

zastavila dovoz Ukrajinských potravin do EU! Morawiecki tak včera

torpédoval hlavní zdroj financování kyjevského režimu – vývoz obilí

do EU! Podle komuniké se k němu přidalo několik dalších zemí,

které se ovšem nechtěli zveřejňovat takovouto proti-ukrajinskou

akcí. Z nemilosrdného útoku Varšavy na kyjevské finance je zřejmé,

že členství Kyjeva v EU je zbožným přáním naivních politiků.

Ukrajina je ekonomický nepřítel všech evropských zemědělců. Je

https://www.kyivpost.com/post/15084
https://www.unian.ua/economics/finance/podushka-finansovoji-bezpeki-shcho-maye-zrobiti-ukrajina-dlya-vikonannya-novoji-programi-z-mvf-12197925.html
https://www.theguardian.com/world/live/2023/mar/29/russia-ukraine-war-live-zelenskiy-fears-war-could-be-hampered-by-washington-divisions-moscow-starts-drills-with-new-icbm
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příliš velká a produktivní a levná, než aby se mohla stát členem EU.

Tím je tak jasné, proč najednou Washington požaduje zvýšení daní

na nebohé Ukrajince! 

Celá válečná podpora Kyjeva proti Moskvě řadou států EU nebyla prý

myšlena jinak, než jako mazaná finanční transakce. Jakmile bylo

přijato Evropské dotační nařízení, že za dodávky zbraní Ukrajině se

bude vyplácet plnohodnotná finanční kompenzace, našla se okamžitě

řada zemí, hlavně v Pobaltí, které měly na skladech různě darovanou,

a nebo za babku nakoupenou starou výzbroj armád NATO. Třeba

Litva poslala na Ukrajinu US houfnice 105mm, které byly používány

už za 2. světové války, a už tenkrát byly hodnoceny jako zastaralé.

Obdobně se různých starých a nepoužitelných zbraní – jako tanků

Leopard I, transportérů M-113, či kolových tanků určených k

pouštnímu pronásledování beduínů na velbloudech zbavoval kde

kdo. Účetní trik se projevil až po dodání zbraní Kyjevu.  Náhradou za

starý darovaný šrot, se některé státy, (Estonsko!), dožadovaly vyplatit

kompenzaci ve výši ceny nejmodernější dalekonosné houfnice se vší

výbavou, či tanku za cenu uvedenou v nejnovějším katalogu firmy

Rheinmetall.  Podle tajných materiálů EU byly nejmazanějšími

dodavatelé starých šrotů tyto země:  Finsko požadovalo za své šroty z

období Brežněva náhradou 100 procent ceny nejmodernějších

zbraní, Lotyšsko požadovalo 99 procent, Litva 93 procent, Estonsko

91 procent, Francie 71 procent, a Švédsko 26 procent. Zlí Němci

většinu darovaných zbraní účetně odepsali neboť mají nulovou

hodnotu, čímž se jako jediní veřejně přiznali, že Ukrajinci dostali na

válku proti Putinovi hlavně bezcenné mobilní hroby, které nemohou

s moderními ruskými zbraněmi soupeřit. Ukazuje se tak pravá tvář

tzv. některých podporovatelů Kyjeva, kterým jde jen o vyprázdnění

armádních skladů a získání financí na nové výzbrojní kšefty! Případ

Dalík vysvětluje proč!

V Kyjevě korupce opět kvete. Jakmile v byl v lednu novináři odhalen

skandál, že ministerstvo obrany nakupuje několikráte předražené

potraviny pro armádu v miliardových obratech. Slíbil Zelenský

https://www.armyrecognition.com/ukraine_-_russia_conflict_war_2022/ukraine_army_uses_old_m101a1_105mm_howitzers_donated_by_lithuania_to_shell_russian_troops.html?utm_content=cmp-true
https://cs.wikipedia.org/wiki/105mm_houfnice_M101
https://www.politico.eu/article/eu-estonia-bumper-arms-reimbursement-ukraine-european-peace-facility/
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nápravu a veřejně se holedbal jak s korupčníky rázně zatočil.

Uplynuly tři měsíce, a novináři zjistili, že se nákup potravin pro

armádu vrátil do starých kolejí, jen korupčníci jsou vymění!

Putin má v Polsku určitě výkonnou zpravodajskou síť, protože před

pár dny vyhlásil, že vývoz ukrajinského obilí přes černomořské

přístavy povoluje jen na 60 dní, a že v případě zastavení vývozu

ukrajinského obilí, daruje potřebné obilí africkým a dalším zemím,

které jsou na něm závislé z ruských zásob. Sečteno: Když

Morawiecki dosáhne svého cíle a zastaví vývoz ukrajinského obilí do

EU, Putin má buď páku na Brusel a Washington, aby vyjednal

omezení sankcí na Rusko, či kapitulaci Ukrajiny v nějaké formě,

výměnou za prodloužení vývozu obilí přes černomořské přístavy, a

nebo splní svůj slib, a rozdá ruské obilí zadarmo. Afričané a další

potom budou skandovat Vivat Rusko! Vivat Čína! A to je to poslední,

co si Washington přeje.

Podle posledních zpráv turecký Erdogan oznámil, že nevylučuje, že se

27. dubna Vladimír Putin objeví v Turecku na slavnostním

ceremoniálu otevření turecké jaderné elektrárny! Turecko není

členem haagského ICC. 

Je čtvrtek 30. března 04.04. Děkuji za pomoc, dary i nápady. Naše

analýzy vznikají pouze díky Vaší podpoře. Mail, na mne

kpv0249@gmail.com.  Poslední mluvený pořad jsme zatím natočili

27. března a najdete jej na tomto odkaze. Další bude zase příští

týden. Mějte se krásně.

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

https://www.kyivpost.com/videos/14917
https://www.dailysabah.com/business/energy/putin-may-attend-akkuyu-nuclear-plant-inauguration-in-turkiye
https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
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CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

V pondělí jsem diskutoval na kanále YT. Zde si naši dvouhodinovou

diskusi můžete prohlédnout, či poslechnout.

Polská média včera zveřejnila tuto překvapivou mapu, se kterou

doplnila své zprávy o novém uspořádání Evropy, které celé má

vládnout tzv. Polsko-Ukrajinská Unie.  Autorem plánu na nové

rozdělení Evropy po porážce Ruska je současný bruselský

spolupracovník bývalého slovenského premiéra Mikuláše Dzurindy,

Dalibor Roháč! V dnešní analýze se budeme tomuto plánu na Nové

rozdělení Evropy věnovat podrobněji, protože Česko i Slovensko mají

být podle plánu mustrovány obrovskými miliardovými poplatky, aby

se plán uskutečnil! A protože Mikuláš Dzurinda je letitým

prezidentem nejmocnější politicko-lobbistické skupiny v Evropě,

bruselského  – Martensova Centra pro politické studie! Na

uskutečnění plánu má Česko vyplatit skoro 300% všech letos

vyplacených důchodů!

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://rmx.news/poland/union-between-poland-and-ukraine-would-be-2nd-largest-state-in-europe-feature-most-powerful-military-argues-foreign-policy-magazine/
https://twitter.com/brussels_report/status/1632799852227702791
https://twitter.com/brussels_report/status/1632799852227702791
https://www.martenscentre.eu/who-we-are/
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Autor plánu Daniel Roháč je bruselský spolupracovník Mikuláše

Dzurindy, a zároveň starší poradce American Enterprise Institute se

sídlem ve Washingtonu. Plán: Je čas znovu oživit Polsko-litevský

stát publikoval washingtonský časopis Foreign Policy, jako pohled

odborníka na aktuální záležitosti.

Plán evidentně vychází z tzv. Pilsudského plánu Intermarium, podle

kterého měl pod dominancí Varšavy vzniknout jednotný stát

zahrnující Skandinávské, Pobaltské, Balkánské, Středoevropské státy

a Ukrajinu, Bělorusko a části Ruska. Plán měl několik podob. Viz

třeba  Mapa Pilsudského plánu z roku 1921!

Pilsudského plán dokonce předpokládal, že pomocí tzv. Hnutí

Prometheus bude vnitřně rozloženo Rusko, a jeho okrajové části

budou připojeny k polské říši Intermarium, a k japonskému císařství.

Pilsudski za dobu své vlády v Polsku konal pravidelné tajné

https://en.wikipedia.org/wiki/American_Enterprise_Institute
https://foreignpolicy.com/2023/03/26/its-time-to-bring-back-the-polish-lithuanian-union/?tpcc=onboarding_trending
https://foreignpolicy.com/
https://pl.wikipedia.org/wiki/Mi%C4%99dzymorze_(polityka)
https://en.wikipedia.org/wiki/Prometheism#cite_note-5
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konference na nejvyšší úrovni, na

kterých se sjednocoval postup

všech podvratných elementů proti

Rusku a SSSR.

Plán Akce Prometheus byl

Pilsudským projednán s

Japonskem už v roce 1904! Proti

plánu Akce Prometheus a plánu

Intermarium aktivně působila i

prvorepubliková československá tajná služba. Ta připravovala, cvičila

a materiálně podporovala diverzní skupiny banderovců z organizace

OUN. Těmito podvratnými akcemi banderovců proti Polsku se

Československu, Litvě a Německu podařilo vyvolat rozsáhlé represe

polské armády proti Ukrajincům, v jejich důsledku pak rozsáhlé

národnostní nepokoje na Ukrajině, a nedostatek finančních zdrojů na

podvratnou akci Prométheus.

Po smrtí Pilsudského byly myšlenky na ovládnutí ruských území

pomocí diverzí, a na anexi Československa, Litvy a částí Německa

opuštěny, a nahrazeny značně menším tzv. Plánem Josefa Becka na

rozbití Československa, a anexi částí jeho území Maďarskem,

Německem a Polskem. Cílem plánu polského ministra zahraničí

Becka, bylo získat společnou hranici s Maďarskem a Rumunskem, a

vytvořit společnou alianci, či federaci. Aby svůj plán Beck uskutečnil

neustále odmítal všechny československé, francouzské i sovětské

návrhy na společnou alianci proti Hitlerovi.

Mimořádně zajímavý je polský záznam schůzky Churchill-Beck z

roku 1937. Beck k němu vlastní rukou napsal, že Churchill žije jen ve

vzpomínkách na minulost, a naivně si myslí, že současné Rusko

(SSSR) představuje nějakou protiváhu hitlerovskému Německu,

která by ho mohla porazit! Ihned po schůzce s Churchillem se začal

paktovat s Göringem, Goebbelsem a Mussolinim, aby rozbil

Československo. Po Mnichově se cítil hluboce uražen, že nedostal

tolik Československého území, kolik si přál. Velmocenské hry

https://cs.wikipedia.org/wiki/J%C3%B3zef_Pi%C5%82sudski
https://pl.wikipedia.org/wiki/J%C3%B3zef_Beck#CITEREFBeck1951
https://pl.wikipedia.org/wiki/J%C3%B3zef_Beck#CITEREFBeck1951
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Pilsudského a Becka od první světové do druhé světové války

vyvolávaly smích mezi hlavními představiteli Francie i Anglie.

Francouzští ministři zahraničí s oblibou bavili shromážděné

diplomaty slovy: “Velmoci jsou už všechny. Můžeme začít jednat.”. A

to vždy, když do místnosti dorazil polský diplomat. 

Tzv. Roháčův plán na vznik Polsko-Ukrajinské Unie je otevřeně

namířen proti Německu a Francii jako hlavním mocnostem Evropy, a

klade si veřejně za cíl, přenést mocenské centrum Evropy do Varšavy.

Podle plánu by se díky náhlému spojení Polska a Ukrajiny v jeden

stát měla Ukrajina dostat do EU i NATO zadními dvířky. Podle plánu

by tak Paříž, Brusel a Berlín, stejně jako ostatní země EU byly

zbaveny možnosti vstup Ukrajiny do aliancí prodlužovat, a byly by

donuceny zaplatit Ukrajině adekvátní sumu, jakou muselo Německo

zaplatit za začlenění NDR do jednotného státu. Tato suma by díky

ekonomické zaostalosti, zničení válkou a velikosti populace a státních

dluhů Ukrajiny byla mnohonásobně vyšší. Otevřeně se tak plánuje, že

všechny země EU a jejich obyvatelé budou nuceny zaplatit Polsku a

Ukrajině několik bilionů dolarů! Pro představu Německo do

východní EU přetransformovalo 2 biliony USD. Na větší Ukrajinu

může jít až 4 biliony USD. Podíl Česka na platbách by podle zvyklosti

byl 2% a Slovenska 1%. Česko by tak na uskutečnění plánu muselo

zaplatit 2 biliony korun, a to představuje skoro 300% všech letos v

Česku vyplacených důchodů!

Tzv. Roháčův plán velmi dobře odhaluje skutečný cíl politiky USA

uskutečňované tzv. Iniciativou Trojmoří. 22. června ministr zahraničí

USA Blinken řekl: Spojené státy investovaly do úspěchu tohoto úsilí

od prvního dne, protože víme, že mezinárodní řád založený na

pravidlech je silnější s integrovanější, prosperující a demokratičtější

střední a východní Evropou. Roháč ve svém plánu zdůrazňuje, že

odchodem Británie z EU se moc v Bruselu dostala do rukou Německa

a Francie, a že úspěch Roháčova plánu bude znamenat eliminaci

dominance Berlína a Paříže nad EU. USA se tak snaží nejen Evropu

pomocí plánu IRA zbavit prosperujících průmyslových odvětví a

https://foreignpolicy.com/2023/03/26/its-time-to-bring-back-the-polish-lithuanian-union/?tpcc=onboarding_trending
https://ceskeduchody.cz/zpravy/vydaje-na-duchody-rostou-o-desitky-miliard-korun-system-je-uz-letos-ve-vyrazne-ztrate
https://www.state.gov/three-seas-initiative-summit/
https://rmx.news/poland/union-between-poland-and-ukraine-would-be-2nd-largest-state-in-europe-feature-most-powerful-military-argues-foreign-policy-magazine/
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nejlépe placených míst, ale pomocí plánu Trojmoří a Roháčova

plánu, zbavit země západní Evropy posledního zbytku jejich

velmocenského a ekonomického postavení. Polsko-Ukrajinská Unie

se má stát novým četníkem západní i východní Evropy, a tyto

budoucí kolonie mají za své podřízené ekonomické a politické

postavení ještě zaplatit biliony dolarů. Tandem Roháč-Dzurinda tak

jistě vstoupí do dějin stejně neslavně jako se to podařilo jejich

předchůdcům Pilsudskému a Beckovi, kteří svou spoluprací s

hitlerovským Německem umožnili úspěšnou nacistickou agresi proti

Československu, a zničili tak československou státní suverenitu. 

Jakou roli v plánu hrají Fiala a jeho věrní je zřejmé z těchto údajů.

Fialova vláda plánuje ukončit v Česku používání uhlí v roce 2033.

Česko tak bude mít drahou energii, protože Fiala chce nechat

odstavit uhelné elektrárny, ačkoli pro ně máme ještě dostatek uhlí na

skoro 20 let. Polsko své uhelné elektrárny odstavovat nemusí, a tak

bude mít dostatek levné energie.

Fiala své kroky zdůvodňuje nutností neprodukovat CO2! Zajímavé.

USA produkují 1,61 násobek CO2 na hlavu Američana, než produkuje

Česko na hlavu Čecha. Češi mají podle plánu Fialy odstavit do roku

2033 všechny své uhelné elektrárny, kdežto USA podle oficiálních

vládních dokumentů plánují odstavit jen 25% svých uhelných

elektráren, a to jen proto, že jsou staré, a jejich oprava by byla

neekonomická. Fialovo nařízení tak dokonale zapadá do Roháčova

plánu podřídit ekonomicky i politicky Evropu Polsko-Ukrajinské

Unii. Zatímco USA, Polsko a Ukrajina mají mít dostatek levné

elektřiny, západní Evropa a Česko ne! Bez dostatku levné elektřiny

není průmysl, a ani nemohou vznikat nová datová centra, která by

zaměstnala mladé lidi, a dala jim dobře placenou práci. Komu se to

hodí USA, Polsku a Ukrajině! Český premiér má hájit české zájmy! A

ty Roháčův plán rozhodně nepředstavuje, stejně tak jako je

nepředstavovaly ani plány Pilsudského, Becka, a iniciativa Trojmoří!

Kam se ubírá svět je přitom jasné z těchto nejnovějších zpráv:

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/vlada/-Tak-konci-Fialova-pohadka-Elektrina-Kde-budeme-diky-EU-Secteno-733348
https://twitter.com/NovaUhli/status/1640178563059154945/photo/1
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/vlada/-Tak-konci-Fialova-pohadka-Elektrina-Kde-budeme-diky-EU-Secteno-733348
https://www.eia.gov/todayinenergy/detail.php?id=54559


20/57

1. USA uzavřely minulý týden investiční dohodu s Libyí. Firma

Honeywell tam postaví novou rafinerii, která bude denně

produkovat 1,1 milionu litrů nafty, 1,4 milionu litrů benzínu, a

dále pak LPG a letecké palivo. Pro srovnání jedná se zhruba o

polovinu denní produkce celého Slovnaftu. Jak vidíte v EU se má

produkce benzínu a nafty z ropy zakázat stejně jako spalování

plynu. Ale USA v zájmu záchrany planety investují do libyjské

produkce!

2. Čína tento týden uzavřela investiční dohodu s Egyptem a postaví

tam dvě obří ocelárny na produkci ocelových trubek. Ocelárny za

2 miliardy USD vytvoří tisíce pracovních příležitostí a Egypt se

stane hlavním producentem ocelových potrubí pro Střední a

Blízký východ, Afriku, a bude dokonce vyvážet trubky do Evropy.

Českým válcovnám trub Chomutov tak vznikne díky Fialovým

cenám energií nebezpečná konkurence! Egyptská cena za 1KWh

elektřiny je 0,74 CZK, česká je 5,93 CZK! Jak jsme už

informovaly, šéf Volkswagenu řekl: Podnikat se vyplatí jen v

zemích s levnou elektřinou!

3. Čína tento týden uzavřela investiční dohodu se Zimbabwe na

stavbu plovoucí solární elektrárny na přehradě Kariba za 1

miliardu USD. Celkový výkon má být 1 000 MW, což se rovná

výkonu jednoho bloku JE Temelín! Než se Fiala vzpamatuje a

jeho úředníci vymyslí novou energetickou koncepci, nezbude v

Česku žádná elektrárna, a Číňané, Rusové a USA elektrifikují i

poslední africkou vesnici!

4. Prezident-Generál místo toho, aby Fialovi vytahal uši, vysvětlil

mu, že už není čas na žádné úřednické průtahy, ale je třeba

rychle jednat, než nám celý svět uteče, tak raději plánuje sfárat

do dolu, a jezdit po republice neformálně na motorce. Je třeba,

aby mu někdo připomenul, že není filmová celebrita, ale nejvyšší

představitel státu uprostřed jeho obrovské existenční krize! 

Je středa 29. března 04.22 a víc se do dnešní analýzy už nevejde.

Všem Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Já mobilizaci finančních

příspěvků vyhlásit nemůžu, ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám

https://t.me/africaintel/2575
https://petrol.cz/aktuality/skupina-slovnaft-ukoncila-treti-kvartal-s-mirnou-ztratou-4578
https://t.me/africaintel/2597
https://vtchomutov.com/#about-us
https://www.globalpetrolprices.com/Egypt/electricity_prices/
https://www.usetreno.cz/energie-elektrina/cena-za-1-kwh/
https://t.me/africaintel/2591
https://en.wikipedia.org/wiki/Kariba_Dam
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-firmy-byznys-zachrana-podnikani-firem-cim-budeme-svitit-v-roce-2050-cesko-musi-splnit-cile-ktere-se-ale-vylucuji-228452
https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/petr-pavel-cesty-do-kraju-moravskoslezsky-kraj_2303260500_jgr


21/57

stále ještě můžeme pokračovat v našich analýzách. A děkovat je

myslím si vždy lepší, než mobilizovat, ale současní politici to bohužel

vidí opačně. Tak se mějte a staňte se novými a lepšími politiky. Už je

nejvyšší čas, na výměnu těch starých. Mail, kdyby se hodil:

kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem také absolventem VPA

KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

 

Viceprezident centrální banky EU, ECB, Luis de Guindo  tuto sobotu

25. března vytroubil do světa, že bruselští Eurokrati plánují ještě

další 2 roky udržovat vysokou inflaci, drahé hypotéky, vysoké ceny

potravin a energií, a to proto, aby byli zachráněni západní bankéři

před krachem. Inflace a drahota se tak podle de Guindo mají vrátit

na obvyklou úroveň okolo 2% až v horizontu dvou let, tedy kolem

poloviny roku 2025. Klíčová otázka zní, proč bankéř de Guindo

plánuje v Evropě neustálou drahotu. A budete překvapeni, co v

dnešní analýze dokážeme, že mají v Bruselu i ve fialové vládě zase

mazaného za lubem!

Bankéř De Guindo je blahořečený  člen vatikánské elitní  Prelatury

Svatého Kříže a Božího díla.  Od roku 2006, až do krachu v roce

2008, řídil, (CEO), operace nechvalně známé banky Lehman

Brothers, jejíž krach byl spouštěcím mechanismem poslední

hospodářské krize 2008-2013. Za krach finančních operací, které ve

https://www.ansa.it/sito/notizie/economia/2023/03/26/bce-guindos-finito-tempo-tassi-negativi-incertezza-alta_bb993bf4-23c0-4233-92ed-767ae56a37d5.html
https://www.statista.com/statistics/369876/inflation-rate-in-czech-republic/
https://en.wikipedia.org/wiki/Beatification
https://la.wikipedia.org/wiki/Opus_Dei
https://www.bbc.com/news/world-europe-16295059
https://www.rte.ie/news/business/2011/1221/310181-spain/
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Španělsku vyvolaly 21% nezaměstnanost, Řecko uvrhly do bídy, a v

Česku vyvolaly dramatický pokles porodnosti a životní úrovně, byl de

Guindo Vatikánem v roce 2014 blahořečen, a Bruselem povýšen. A

nyní vykonává funkci zástupce nejvyšší bankéřky Evropy Christine la

Garde. Brusel tak opět povolal Kozla, aby se stal Zahradníkem!

Nebylo to však náhodou. 

Ani v Česku se nic neděje náhodou. V souvislosti s plánem de Guindo

na léta trvající drahotu, spustil tuto sobotu Petr Fiala společně s

médiem Český rozhlas kampaň. Ta má nehorázným způsobem

oblbnout všechny české občany, aby uvěřili, že se fialové vládě

podařilo zvítězit v Bruselu a zachránit, jak českou výrobu aut na

spalovací motor, tak provoz aut na spalovací motor po českých

silnicích.

De Guidó je čelným představitelem konzervativního katolicismu.

Petr Fiala bývá také nějakou náhodou obviňován, že je

představitelem konzervativního katolicismu. Petr Fiala je ovšem

mazanější. V jeho případě katolicismus není politicky

manifestovaný, byť se jím nijak netají. Má u něj podobu

všeprostupující konzervativní ideologie spíše než nějaké nábožensky

motivované politické taktiky. Sám Petr Fiala, který je akademickým

odborníkem na katolický konzervativismus, si už ve druhé polovině

devadesátých let správně spočítal, že katolický konzervativismus

starého rakouského typu, se kterým spojil své kroky v ranné

porevoluční éře, nemá v Česku perspektivu. Petr Fiala nejen vědecky

předpověděl pád KDÚ-ČSL pod 5% volební úrovně, a historie mu

dala za pravdu, ale i poupravil svoji konzervativní orientaci, a začal se

veřejně prezentovat jako typově spíše britský, a nebo anglosaský

konzervativec. Nastal tak v Česku opravdu legrační paradox –

zastánce konzervativních myšlenek, dovolávající se dokonce

Thatcherové a Reagana, se spojil s progresivními kulturními

revolucionáři z TOP-09, STAN a Piráty, a začal tuto sobotu hlásat

jejich do očí bijící nesmysly. 

https://en.wikipedia.org/wiki/Christine_Lagarde
https://cesky.radio.cz/premier-uvital-dohodu-s-ek-ohledne-budoucnosti-aut-se-spalovacimi-motory-8778547
https://blisty.cz/art/64567-nadejny-zachrance-ods-a-sudetske-panevropy.html?fbclid=IwAR3jqY8nfs_Rd3vH0tBGhAfj486kRBO1UBQzzf_ipdB-hjc7YqgMsOhYJD4
http://www.listy.cz/archiv.php?cislo=213&clanek=032108
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Fiala-ODS-Konzervatismus-jako-nonkonformni-postoj-352803
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Petra Fiala a jeho věrní se zděsili vidiny národního povstání

automobilistů a zaměstnanců automobilového průmyslu, a tak začali

v sobotu mystifikovat, že díky jejich rozhodnému vítězství v Bruselu,

nebudou ani chudší občané ohroženi nedostupností především

malých aut na spalovací motory. Přitom opak je pravdou!

Moderní malé auto poháněné spalovacím motorem, které ODS nyní

slibuje každému Čechovi, bude muset jako palivo podle schválených

bruselských podmínek používat výlučně tzv. syntetické e-palivo. Na

100 km cesty bude potřebovat 3,75 kg e-paliva. Toto E-palivo se musí

vyrábět v úplně nových rafineriích, které ještě v průmyslovém

měřítku neexistují. Na zabezpečení provozu všech budoucích ODS

naslibovaných nových malých aut na spalovací motory bude třeba v

Česku postavit nové e-reaktory za nejméně 325 miliard korun, a i tak

budou tyto e-reaktory svou produkcí zabezpečovat jen 100 km jízdy

na každé malé auto měsíčně! 

Bankéři od de Guindo už spočítali i kolik bude třeba zaplatit za 1 litr

nového e-paliva – 96 CZK. Na 100 km jízdy malého auta velikosti

Citigo tak bude třeba nakoupit 5 litrů za 480 CZK.  Babiš v sobotu

oznámil, že současná cena e-paliva je 235 CZK za litr, a tak by bylo

třeba nakoupit na 100 km jízdy nejméně 5 litrů za 1175 CZK. Ať už

bude platit Babišova, a nebo de Guindova cena, průměrný Čech se už

autem nesveze. Sliby ODS dopadají vždy stejně. Tak jak slibovala při

privatizaci, že každý Čech se stane bohatým akcionářem, tak teď

slibuje, že každý Čech bude jezdit malým autem na spalovací motor.

Jak to dopadne je jasné. Pár boháčů nechutně zbohatne, a zbytek

národa bude sprostě ožebračen. 

Ačkoli je e-palivo po chemické stránce totožné s naftou i benzínem, je

úplně jinak vyrobeno. Aby nebylo možné bruselské nařízení o

používání drahých e-paliv zneužít a jezdit na obyčejnou levnou naftu

a benzín, bude muset být do každého auta namontován bezpečnostní

řídící systém, který pozná rozdíl mezi e-benzínem a benzínem, a e-

https://twitter.com/P_Fiala/status/1639644606911455233
https://cesky.radio.cz/premier-uvital-dohodu-s-ek-ohledne-budoucnosti-aut-se-spalovacimi-motory-8778547
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-26/capture-co2-del-aire-y-mezclelo-con-hidrogeno-bienvenido-a-la-gasolina-del-futuro.html
https://www.novinky.cz/clanek/auto-v-cesku-je-6425-milionu-aut-prumerne-stari-se-priblizilo-16-letum-40420850
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-26/capture-co2-del-aire-y-mezclelo-con-hidrogeno-bienvenido-a-la-gasolina-del-futuro.html
https://cesky.radio.cz/premier-uvital-dohodu-s-ek-ohledne-budoucnosti-aut-se-spalovacimi-motory-8778547
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naftou a naftou, a okamžitě se vypne, bude-li ho řidič chtít napálit

starým palivem. Auto s vypnutým bezpečnostním systémem se nesmí

dokázat pohybovat!

Nová e-paliva budou potřebovat pro svou výrobu složitou

infrastrukturu. Na jejím začátku budou po Evropě rozmístěny

miliony lapačů CO2 ze vzduchu. Ty budou poháněny elektřinou z

větrníků a solárů a vyrobí čistý uhlík C lapený ze vzduchu. Podle

plánů bankéřů od de Guindo budou v Ázerbájdžánu, Maroku, Alžíru

a v Saudské Arábii vybudovány reaktory na těžení vodíku H z mořské

vody. Tyto reaktory budou poháněny elektřinou z masivních

solárních elektráren. Získaný vodík H se pomocí nových potrubí

přemístí do Evropy a zde se v nových reaktorech smíchá s polapeným

uhlíkem C, celá reakce bude poháněna výlučně větrnými a

slunečními energiemi. Konečný produkt bude e-benzín a e-nafta,

která se od benzínu a nafty bude lišit jedině tím, že všechen uhlík C

nebude pocházet z ropy, ale ze vzduchu. A tudíž, když jej motor

automobilu spálí, do ovzduší se vyloučí jen tolik CO2, kolik se před

tím ze vzduchu lapilo. 

Na Bruselských papírech to vypadá jako báječné řešení, které má

jediný háček. Nikdo neumí vysvětlit kolik bilionů EUR bude stát

postavit všechny lapače, reaktory, soláry, větrníky, potrubí a čidla, a

kolik bude stát litr nového e-paliva. Všichni vědí, že to bude tak

drahé, že to ani nikdo neumí spočítat. 

Protože Brusel celé tohle šílenství slíbil dotovat, už loni se spojili

ropní giganti ze Saudské Arábie, Francie, Británie a Španělska do

konsorcia, a ve Španělském Bilbau, de Guindo je Španěl, už za

evropské peníze připravují výstavbu první sítě reaktorů na e-paliva.

Celkem tam za 2,6 miliardy CZK má vzniknout komplex, který vyrobí

ročně palivo zajišťující provoz 46 000 malých osobních aut, ovšem za

předpokladu, že každé z těchto aut najede průměrně  jen 100 km

měsíčně. Aby každé osobní auto v Evropě mohlo najet měsíčně aspoň

100 km na jediná povolená e-paliva, jak prosadil Fiala v Bruselu,

bude třeba v Evropě investovat 572 miliard EUR, (14 300 bilionů

https://fuelcellsworks.com/news/eu-commissioner-azerbaijan-has-potential-to-become-exporter-of-renewables-and-hydrogen-to-eu/
https://ec.europa.eu/eurostat/statistics-explained/index.php?title=Passenger_cars_in_the_EU
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CZK), do produkce E-paliv. Protože žádný normální bankéř nepůjčí

své peníze na projekt, který má v plánu vyrábět litr benzínu, nebo

nafty za 96 CZK, protože nikdo normální si takovou naftu ani benzín

nebude moci dovolit koupit, tak je třeba tisknout nekryté miliardy,

rozpoutat inflaci, zdražit potraviny, energie, a kde co, jen aby státům

a Bruselu od občanů plynuly vysoké daně a mohly tak dotovat tento

nejnovější fialový evropský nesmysl. 

Podle organizace Transport & Environment’s  bude plán na e-paliva,

se kterým se Fiala vychloubá, znamenat, že každý rok Evropa díky

náhradě klasické nafty a benzínu e-palivy vypustí do ovzduší navíc

160 tisíc tun prudce jedovatého karcinogenního plynu NO2 a dalších

mutagenů. Podle organizace T&E není ekonomicky reálné současně

financovat výstavbu infrastruktury pro produkci elektromobilů a

zároveň financovat infrastrukturu pro produkci e-paliv. Německý

tlak na e-paliva je pravděpodobně způsoben pochopením

skutečnosti, že díky čínskému monopolu na produkci lithia a dalších

vzácných minerálů, a existenci US miliardových dotací IRA na

podporu rozvoje a výroby elektromobilů v USA, nemá EU šanci

konkurovat na tomto trhu svými elektromobily. Auta na e-paliva

nepotřebují miliony tun lithia, a je to technologie, ve které má EU

mírný náskok. Ekonomicky nedává žádný smysl stejně jako

elektromobilita. Podle organizace T&E by litr e-paliva stál nejméně

70 CZK, ale cena by značně závisela na vývoji ceny elektřiny,

protože výroba e-paliv je na ní extrémně závislá. Přemrštěné

náklady na syntetické palivo, by byly v dosahu pouze těch

nejbohatších. 

Plán bankéře de Guindo na léta trvající drahotu, a plán profesora

Fialy na malá auta na e-paliva do každé české rodiny, se kterými

nikdo nebude moci kvůli ceně e-paliv jezdit, a plány na

elektromobily, jsou součástí křížového tažení všech bruselských

kulturních revolucionářů proti životní úrovni všech obyčejných

Evropanů. Povedou jen ke zvyšování státního dluhu, a výprodeji

posledního státního majetku České republiky do rukou západních

https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-22/llenar-un-coche-con-combustible-sintetico-tendra-un-coste-medio-de-210-euros-por-deposito.html
https://cs.wikipedia.org/wiki/Oxid_dusi%C4%8Dit%C3%BD
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://www.transportenvironment.org/about-us/national-offices/
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-22/llenar-un-coche-con-combustible-sintetico-tendra-un-coste-medio-de-210-euros-por-deposito.html
https://cincodias.elpais.com/companias/2023-03-26/capture-co2-del-aire-y-mezclelo-con-hidrogeno-bienvenido-a-la-gasolina-del-futuro.html
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Spalovaci-motory-Fiala-se-radoval-jenze-pak-733185
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investorů. O tom na kolik miliard CZK odhadl nedávno v písemném

dokumentu US Deep State veškerý zbylý český státní majetek, a proč

tak učinil, si budeme dnes 27.března v 19.30 povídat na tomto kanále

YouTube, stejně jako o dalším vývoji války na Ukrajině. Těším se na

Vaše otázky. 

Vodíková potrubí vedená z Afriky a Střední Asie do Evropy budou

mít problém, protože procházejí oblastí častých zemětřesení. Evropa

protkaná potrubím plným vodíku se stane rájem pro teroristy.

Všichni si pamatují tuto fotku vzducholodi Hindenburg, jak reaguje

vodík, když do něj vletí jiskra, nebo v okolí udeří blesk. Podle

nejnovějšího tvrzení USA už Putin málem svými agenty s falešnou

identitou úspěšně infiltroval dokonce i haagský tribunál, který na něj

vydal zatykač. Agent měl prý za úkol, zjistit, co si píší v Haagu mezi

sebou za maily. Když dokáže Putin infiltrovat agenty do Haagu,

dokážou jeho agenti určitě najít vodíkové potrubí a škrtnout u něj

sirkou, když jim to dá za úkol. Podle Tonyho Ingessona, profesora

politologie a zpravodajské analýzy na švédské univerzitě v Lundu se

západní země v posledních letech dopustily strategické zpravodajské

chyby tím, že začaly vyhošťovat ruské diplomaty ze svého území.

Rusko na oplátku vyhostilo jejich diplomaty. A výsledkem je podle

profesora Ingessona situace, že nyní nikdo na Západě nemá dostatek

zpravodajských informací z Ruska, protože západní diplomatické

ambasády byly zpravodajské platformy v Rusku. Rusové, kteří na

oplátku vyhostili západní diplomaty, tak dosáhly stavu, že už nikdo

na Západě nemá dostatek informací o tom, co se v Rusku děje.

Naopak Rusové, kteří sice používají agenty – diplomaty, hlavně

používají tisíce informátorů a agentů infiltrátorů s falešnou identitou.

Paradoxně, tak vyhošťování ruských diplomatů vede k jedinému –

Západ ztrácí informace, ale Putin ne, protože používá infiltrátory.

Jak přiznal bývalý estonský velvyslanec v Rusku Leidre, situace už

došla tak daleko, že pobaltské země už nemají díky své politice

vyhošťování ruských diplomatů oplátkou v Rusku žádné diplomaty,

kteří by řídili špionážní operace, a tak nemají z Ruska žádné

informace. V čele Česka stojí proškolený rozvědčík, je tak zajímavé,

https://www.youtube.com/watch?v=fZaxXpwNCX8
https://www.theguardian.com/world/2023/mar/26/us-indicts-alleged-russian-spy-sergey-cherkasov-who-tried-to-infiltrate-icc-in-the-hague
https://www.politico.eu/article/russia-diplomatic-clash-europe-flares-estonia-ukraine-war/
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proč vyhošťujeme ruské diplomaty, když je to podle profesora

švédské špionáže tak nevýhodné, a na Putinovy agenty to nemá

žádný vliv. 

Je pondělí 27. března 03.41 a víc se do dnešní analýzy už nevejde.

Všem Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Já mobilizaci finančních

příspěvků vyhlásit nemůžu, ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám

stále ještě můžeme pokračovat v našich analýzách. A děkovat je

myslím si vždy lepší, než mobilizovat, ale současní politici to bohužel

vidí opačně. Tak se mějte a staňte se novými a lepšími politiky. Už je

nejvyšší čas, na výměnu těch starých. Mail, kdyby se hodil:

kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem také absolventem VPA

KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu
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V dnešní dlouhé analýze také rozbor vládního dokumentu o Green

Deal, který prokazuje, že 57% nejchudších občanů bude Green Deal

pořádně okradeno, ale 43% nejbohatších občanů na tom pěkně

vydělá! A rozbor čeho se ve Washingtonu tento víkend tak tak lekli,

že okamžitě nastartovali vládní letadla. Co jim to zase Vladimír

provedl?

Tchaj-wan zažívá špatné ekonomické časy. Tchajwanský úřad pro

statistiku oznámil těsně před příletem Pekarové Adamové, že letos se

chystá z Tchaj-wanu (23,5 milionu obyvatel) odcestovat za prací,

zejména v Číně, 90% čerstvých absolventů škol. Celkem letos úřad

očekává odliv až 700 tisíc Tchajwanců za prací, a ti sebou vezmou své

nejbližší a děti. Z Tchaj-wanu tak má letos emigrovat 1,5 až 2 miliony

osob. Podle tchajwanského vládního statistického úřadu je hlavní

příčinou emigrace z Tchaj-wanu stagnace platů na ostrově a

příležitost vyšších výdělků v Číně a dalších jihoasijských zemích,

které jsou hladové po odborně vzdělaných zaměstnancích se znalostí

čínštiny a angličtiny. Tchajwanský úřad pro statistiku také varoval

vládu, že odliv občanů v produktivním věku způsobí dramatický

pokles výběru daní, protože až 60% HDP Tchaj-wanu je tvořeno

spotřebou obyvatel, a emigrace 10% obyvatel tak bude mít drastický

vliv na velikost HDP, a výběr daní! Když nebudou daně, nebude na

zbraně, uvědomují si zastánci US politiky, a bijí na poplach! 

Velmi zajímavá je podobnost emigrace z Tchaj-wanu s emigrací z

Ukrajiny. Z Ukrajiny emigrovalo podle Německé spolkové centrály

pro politické vzdělávání do zahájení nepokojů v roce 2014 celkem

přes 6 milionů osob, z toho 4,6 milionu do Ruska. Další miliony

emigrovaly od tzv. Oranžové revoluce do Putinovi invaze, a po ní

imigrovalo 5,4 milionu do Ruska a 4,9 miliony do EU. Celkem z

Ukrajiny emigrovalo od roku 1991 přes 20 milionů osob. Ukazuje se

tak zásadní podobnost s vývojem na Tchaj-wanu:

1. Občané země, která má ve své blízkosti stát stejné národnosti, a

nebo podobné kultury, který vyplácí vyšší mzdy, budou masivně

emigrovat, zejména v mládí, a domů se už nevrátí.

https://cs.wikipedia.org/wiki/Tchaj-wan
https://www.npf.org.tw/1/25704
https://www.bpb.de/themen/migration-integration/laenderprofile/english-version-country-profiles/510002/ukraine-emigration-and-displacement-in-past-and-present/
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2. Celý proces imigrace urychluje domácí nestabilita, a neustálé

vměšování USA do vnitrostátních politických procesů s cílem,

aby proamerické síly zvítězily.

Tchaj-wan je stejně jako Ukrajina rovnoměrně politicky rozdělen

mezi příznivce USA, a stoupence politiky větší spolupráce s Čínou,

která ovšem nutně neznamená přímou čínskou anexi. 

Krásným příkladem rozdělení tchajwanské společnosti je právě

probíhající výprava Pekarové Adamové na ostrov. Zatímco zastánci

politiky USA Pekarovou Adamovou vítají, a jejich média ji doslova

zahrnují pozorností, která je obvykle vyhrazena té nejvyšší 

hollywoodské smetánce, či britské královské rodině. Zastánci tradiční

tchajwanské politiky o Pekarové referují, ale současně zdůrazňují, že

ihned po jejím odletu se do Pekingu vypraví historická delegace

Tchaj-wanu na nejvyšší úrovni v čele s bývalým prezidentem (2008-

16) Ma Jing-jeou, který je vrcholným představitelem strany

Kuomintang, která brutálním způsobem vyhrála loňské místní volby.

Ma Jing-jeou bude v Číně pobývat několik dní, zejména bude uctívat

oběti čínských bojů proti Japoncům a besedovat s čínskými studenty.

Výprava exprezidenta Ma Jing-jeou do Číny se časově kryje s

plánovanou výpravou odstupující prezidentky Tchaj-wanu Tsai Ing-

wen do Washingtonu. Obě hlavní politická uskupení na ostrově

brousí nože na blížící se prezidentské volby, ve kterých je zatím

větším favoritem kandidát pro-čínské strany Kuomintang,

zakladatele Tchaj-wanu Čankajška. Úřadující místopředseda

Kuomintang Andreew Hsia už letos v únoru Peking navštívil a jednal

tam osobně se čtvrtým nejvyšším představitelem Číny podle řebříčku

hierarchie moci, s Wangem Huningem. Jak Washington tak Peking

stupňují své aktivity, aby volby vyhrál jejich kandidát, a snaží se

vyvarovat politických chyb.  Peking třeba včera 24.3. donutil svého

velvyslance v Austrálii Xiao Quian, aby opravil svůj výrok z 23.3. –

Tchaj-wan bude náš, ale válka s Austrálii je chyba úsudku., který

proamerická propaganda ihned vykládala za důkaz čínské přípravy

invaze na ostrov  – na – Tchaj-wan je odjakživa součástí Číny, ale

https://nypost.com/2023/03/19/former-taiwan-president-ma-ying-jeou-to-visit-china-in-landmark-trip/
https://en.wikipedia.org/wiki/Ma_Ying-jeou
https://www.theguardian.com/world/2023/mar/20/former-taiwan-president-to-visit-china-in-unprecedented-trip
https://en.wikipedia.org/wiki/Tsai_Ing-wen
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cankaj%C5%A1ek
https://en.wikipedia.org/wiki/Andrew_Hsia
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E4%B8%AD%E5%9B%BD%E5%85%B1%E4%BA%A7%E5%85%9A%E4%B8%AD%E5%A4%AE%E6%94%BF%E6%B2%BB%E5%B1%80%E5%B8%B8%E5%8A%A1%E5%A7%94%E5%91%98%E4%BC%9A
https://www.taiwannews.com.tw/en/news/4845338
https://www.taiwannews.com.tw/en/news/4845338
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válka s Austrálii je chyba úsudku. Důkazem neschopnosti současné

prezidentky Tsai Ing-wen prosadit politiku nezávislosti Tchaj-wanu

je jednak včerejší oznámení prezidentky Hondurasu Xiomary Castro,

která nařídila tchajwanským diplomatům, aby si ihned sbalili kufry, a

opustili Honduras, i skutečnost, že politika Tsai Ing-wen za dobu

jejího úřadování znamenala, že ze 22 zemí, které Tchaj-wan uznávaly

před jejím nástupem do funkce, jich už zbylo přes všechnu snahu

USA jen 13. 

USA jsou velmi podivná země, která se zaměřuje na neustálé

okrádání slabých a chudých, ať už zemí, a nebo vlastních Američanů.

Podle jejich vládního dokumentu o dosažení tzv. Klimatické

neutrality, který je americkou variantou plánu EU známého jako

Green Deal, dojde v roce 2035 v důsledku provedených opatření na

tzv. záchranu planety k bezprecedentnímu okradení nejchudších

Američanů, zejména Afroameričanů, Hispánců a Indiánů, ve

prospěch nejbohatších bělochů. Podle zveřejněných údajů přijde 30%

nejchudších Američanů v roce 2035 o 2,9% svých ročních příjmů, a v

roce 2045 už o 3,9% svých příjmů. 27% méně bohatých Američanů

přijde díky politice Green Deal v roce 2035 o 1,2% a v roce 2045 o

1,4% svých příjmů. 28% více bohatých Američanů vydělá na politice

Green Deal v roce 2035 o 2,5% více a v roce 2045 o 4% více. A

15%nejbohatších Američanů vydělá díky Green Deal v roce 2035 o

1% více, a v roce 2045 o 1,4% více, (viz str. 123 až 142 kalifornského

vládního dokumentu). Plány Green Deal jak v USA tak v EU jsou tedy

rasistické, a zaměřené na okradení chudých lidí, ve prospěch

bohatých. Podle přiznání v uvedeném dokumentu, budou mít

všechna přijatá opatření tzv. US Green Deal mizivý, ale záporný

dopad na růst zaměstnanost i růst ekonomiky, (viz. str. 124). Ještě

zajímavější je, že Deep State naplánoval pomocí US Geen Deal

rozdělit  občany na dvě kategorie – na ty co zchudnou 57%, a na ty co

zbohatnou 43%! A toto rozdělení (uvedené na str. 125)  přesně

odpovídá tzv. Pravidlu Emmanuela Todda, které říká, že tzv.

demokratické volby v západních demokraciích vždy vyhraje 43%

bohatších občanů, protože 57% chudších občanů se proti nim

https://www.taiwannews.com.tw/en/news/4845338
https://en.wikipedia.org/wiki/Xiomara_Castro
https://www.taiwannews.com.tw/en/news/4846454
https://edition.cnn.com/2023/03/24/asia/taiwan-diplomatic-allies-support-analysis-intl-hnk-dst/index.html
https://ww2.arb.ca.gov/sites/default/files/2022-12/2022-sp_1.pdf
https://ww2.arb.ca.gov/sites/default/files/2022-12/2022-sp_1.pdf
https://ww2.arb.ca.gov/sites/default/files/2022-12/2022-sp_1.pdf
https://www.michalapetr.com/map-1584-v-cesku-slavi-v-usa-truchli-konec-fialove-politiky-se-blizi-rychleji-nez-si-myslite/
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nedokáže spojit, protože jsou chudí, a nemají na lobbing a politiku

ani čas ani peníze. Pokud pochybujete o Toddově pravidlu, české

prezidentské volby ve druhém kole skončily 41% občanů pro

generála, 59% se nedomluvilo. V každém případě, USA aspoň se

svými občany jednají poctivě, a zveřejní o kolik chudé oberou, aby

bohatým přilepšily. To se v Česku ani v EU nedělá! Tady se tvrdí, jak

na Green Deal všichni zbohatneme! Když to nejde v USA, nemůže to

jít ani v EU, ani v Česku!

V USA se šíří energetická chudoba jako mor. Podle nejnovějších

vládních údajů si už 30 milionů amerických domácností nemůže

dovolit platit výdaje za energie. Na sociální podporu dosáhne jen 6 

milionů rodin, zbytek má smůlu. Jen loni bylo od elektřiny a plynu

odpojeno 4,2 milionu rodin. To je o 29% více u elektřiny a o 76% více

u plynu, než v roce 2021. 47% nejchudších Američanů musí

omezovat jídlo, léky, a výdaje na léčení, aby si mohlo dovolit zaplatit

energie. 20,8 milionů rodin dluží po splatnosti za elektřinu a plyn

průměrně 796 USD, (18 000 CZK), a tento dluh neustále narůstá.

Nyní je jeho součet 16,6 miliardy USD, (365 miliard CZK). Vláda USA

ale raději zachraňuje banky jako SVB, než své rodiny. 

V USA zavládla na začátku tohoto týdne panika a proto urychleně

posadily tuto sobotu viceprezidentku Kamalu Harris na letadlo a

šupito presto ji poslaly do Afriky. Za vším je náhlá změna orientace v

Zambii. Tamní prozápadní liberální prezident Hakainde Hichilema,

kterého USA oslavovaly, vytáhly z vězení, a prosadily do funkce

prezidenta, ačkoli podle Panama Papers, jde o protřelého afrického

defraudanta, který prodával přes Bermudské daňové schránky

zambijská nerostná ložiska, která si přivlastnil, severoamerickým

těžařům, najednou nečekaně po setkání Putin – Xi v Moskvě, změnil

rétoriku, a 22. března oznámil na shromáždění, že Zambie se vydává

cestou velkého Mao Ce-tunga,  a jeho přítele velkého Kennetha

Kaundy, prvního prezidenta nezávislé Zambie, a vychvaloval Huaweii

za její dary lidu Zambie. Za vším náhlou pozorností USA malé Zambii

je bájné naleziště o rozloze 720 km2 známé jako Nkombwa Hill, které

https://www.michalapetr.com/map-1584-v-cesku-slavi-v-usa-truchli-konec-fialove-politiky-se-blizi-rychleji-nez-si-myslite/
https://thehill.com/opinion/energy-environment/3918051-energy-poverty-in-america-a-never-ending-emergency/
https://www.washingtonexaminer.com/news/white-house/harris-africa-trip-china-diplomatic-test
https://www.lusakatimes.com/2017/11/07/upnd-leader-hakainde-hichilema-named-paradise-papers/
https://www.michalapetr.com/wp-admin/post.php?post=3523&action=edit
https://english.news.cn/africa/20230323/75052d61982f47a2b45ec54fc96caae6/c.html
https://cs.wikipedia.org/wiki/Kenneth_Kaunda
https://www.engineeringnews.co.za/print-version/marula-reports-successful-site-visit-to-nkombwa-hill-zambia-2022-07-27
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si v posledních několika letech rozparcelovaly západní firmy.

Naleziště obsahuje obrovské zásoby zlata, platiny, diamantů, niobu,

tantalu, mědi, a kde čeho, co je nutné na mobily, soláry, větrníky a

elektroauta, a ještě ke všemu mimořádně obrovské zásoby fosfátů,

nutných k výrobě hnojiv. Ten, kdo ovládne těžbu v Nkombwa Hill

nejen zbohatne, ale může i zasadit těžkou ránu monopolu Ruska a

Běloruska na fosfáty, a Číně na vzácné minerály. 

USA i EU byly šokovány, že jejich miláček, liberál Haikaide

Hichilema, najednou otočil a začal vyhlašovat, že jeho vláda už

neuhne z cesty stanovené otci zakladateli, (Mao Ce-tung a Kenneth

Kaunda), kteří byli schopni postavit železniční trať Tanzanie-

Zambie Railway (TAZARA) v době, kdy to bylo téměř nemyslitelné.

A že, Zambie se teď musí hodně naučit o tom, jak se Čína v průběhu

let vyvíjela a dokázala zlepšit životy svých obyvatel. 

Důvod pro prezident Haikaide

Hichilema najednou otočil je prostý, v

Zambii zavládla v důsledku sankcí na

Rusko drahota, hlad, a příjmy celé

ekonomiky z těžby hornin přestaly stačit

na potraviny, a další dovozy zboží.

Severoameričané si sice zambijské doly na fosfáty rozparcelovaly, ale

Zambie je 100% závislá na dovozu ruských hnojiv, která jsou

sankciována, a nebo nyní nedostupná pro obstrukce EU při

dodržování pravidel smlouvy na vývoz ukrajinského obilí a ruských

hnojiv.  (Viz podrobná zpráva washingtonského úřadu IFPRI.)

Situace došla už tak daleko, že 14.3, veřejně varoval zambijský

arcibiskup Telesphore Mpundu, foto výš, že hlad mezi obyvateli

Zambie v důsledku sankcí na Rusko je už tak velký, že mohou opět

propuknout masové hladové bouře, rabování a banditismus, a

varoval současnou vládu před takovými důsledky. 

Proti návštěvě Kamaly Harris v Zambii se postavili pastoři, kněží i

socialisté a další politici, kteří dosud podporovali demokracii a

liberalismus. Všichni společně obviňují Washington a Brusel, že

https://www.mining-technology.com/uncategorized/news88063-html/
https://www.rareearthglobal.com/about-us
https://english.news.cn/africa/20230323/75052d61982f47a2b45ec54fc96caae6/c.html
https://en.wikipedia.org/wiki/TAZARA_Railway
https://ebrary.ifpri.org/utils/getfile/collection/p15738coll2/id/135965/filename/136177.pdf
https://diggers.news/local/2023/03/14/if-cost-of-living-remains-high-people-might-riot-telesphore/
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jednostranným a neustálým zvyšováním úrokových sazeb v USA i EU

způsobily kolaps afrického trhu státních dluhopisů. Všichni investoři

nyní jen stahují své zisky ze Zambie a investují je v USA. Výsledkem

je nemožnost Zambie, aby prodejem nových dluhopisů umořovala

staré dluhopisy při jejich splatnosti, (běžné v Česku i jinde po světě).

Zambie tak prodala jen 32% objemu plánovaných nových dluhopisů

a její finanční stabilita se zhroutila. 

Proto nyní všichni v Zambii požadují:

1. Zrušit štědré daňové prázdniny poskytnuté privatizovanému

těžebnímu sektoru, který je vlastněn zejména USA, Kanadou a

Británií.

2.  Zapojit Čínu na bilaterálním základě, aby nám poskytla tříleté

moratorium na svůj dluh, zatímco budeme muset splácet nikdy

nekončící dluh MMF a G20.

3. Zavést celostátní úsporná opatření, včetně úspory za

mezinárodní cesty na všech úrovních, včetně cest hlavy státu.

Změna politiky v Zambii je dána skutečností, že Zambie není

schopna splácet svůj státní dluh. Ten drží ze 70% západní banky a

různé fondy jako MMF, a ze 30% Čína. Čína neustále tlačí na Západ,

aby dluh Zambie restrukturalizoval, ovšem Washington tvrdohlavě

požaduje místo společného snížení dluhů Zambie, aby se Čína jako

jediná svého svého dluhu vzdala. Čína počátkem března první část

dluhu Zambii odpustila. Čína nyní dokončila výstavbu přehrady v

Zambii a zahajuje budování silniční sítě. 

Co dodat? Česko je v podobném svrabu jako Zambie, i tady lidé

bojují s drahotou. Žádný politik ovšem nejde příkladem a neomezuje

státní výdaje za zbytečné mezinárodní cesty. Naopak fialoví politici,

jako Adamová Pekarové jezdí na mezinárodní cesty, jako by

parlamentní křeslo znamenalo služby bezplatné turistické kanceláře.

https://www.globaltimes.cn/page/202302/1286282.shtml
http://tr.china-embassy.gov.cn/tur/fyrth_1/202302/t20230214_11024997.htm
https://english.news.cn/africa/20230325/b2d61a99c4c545f091dba67149462acb/c.html
https://www.globalconstructionreview.com/chinese-consortium-to-repair-and-upgrade-zambias-copperbelt-highway/
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Je neděle 26. března 05.24 a víc se do dnešní analýzy už nevejde.

Všem Vám děkuji za pomoc, dary i nápady. Já mobilizaci finančních

příspěvků vyhlásit nemůžu, ale můžu Vám poděkovat, že díky Vám

stále ještě můžeme pokračovat v našich analýzách. A děkovat je

myslím si vždy lepší, než mobilizovat, ale současní politici to bohužel

vidí opačně. Tak se mějte a staňte se novými a lepšími politiky. Už je

nejvyšší čas, na výměnu těch starých. Mail, kdyby se hodil:

kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem také absolventem VPA

KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Vladimír vstoupí do dějin jako Veliký. Zdá se to být už jasné. Stane

tak po boku jen několika velikánům, kterým historie tento titul

přisoudila – Ramesess II,  Alexander, Charlemagne, Petr I, Frederick

II, a Catherine II. Proč tak soudíme? O tom bude dnešní, dlouhá,

analýza.

Začneme citátem, který včera 23.3. zazněl v bruselském mediálním

ústředí stoupenců George Sörose a současné washingtonské

administrativy: Vzkvétající románek Xi Jinpinga  s Vladimirem

Putinem vyděsil lídry EU až tak, že si nyní rezervují letenky do

Pekingu! K tomu citátu není co dodat. Citát, Lídři EU se vyděsili….,

je jasným přiznáním proamerických bruselských elit, že o Putinově

vítězství a americké porážce už nepochybují, a že se teď budou snažit

si zachránit koryta, aby o ně nepřišli, až bude po všem. Oficiální

představitel EU se včera vyjádřil na soukromém obědě s

https://en.wikipedia.org/wiki/Ramesses_II
https://cs.wikipedia.org/wiki/Alexandr_Velik%C3%BD
https://en.wikipedia.org/wiki/Charlemagne
https://cs.wikipedia.org/wiki/Petr_I._Velik%C3%BD
https://en.wikipedia.org/wiki/Frederick_the_Great
https://en.wikipedia.org/wiki/Catherine_the_Great
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nejdůležitějšími hlavouny států EU podle korespondenta Deutsche

Welle a prezidenta Tchaj-wanského klubu zahraničních

korespondentů takto: Čína není dokonalá, ale jednoho dne ji možná

budeme potřebovat, a ostatní mu přizvukovali. Pakt, který v Moskvě

v úterý 21.3. uzavřel Putin s Xi Jinpigem vyděsil předsedy vlád

západní Evropy tak, že španělský premiér Pedro Sánchez už ve

čtvrtek 23.3, po velké hádce všech předsedů vlád EU mezi sebou, a

poradě s Macronem, oznámil, že ihned příští týden odletí vyjednávat

do Pekingu. Macron oznámil, že tam poletí 4. dubna a na delší dobu!

Lucemburský premiér Xavier Bettel, (člen komunity LGBTQ), při

hádce s proukrajinskými přívrženci z východní EU požadoval, aby se

EU začala sbližovat s Čínou! Lotyšský vůdce Krišjānis Kariņš, litevský

Gitanas Nausėda a švédský Ulf Kristersson požadovali opak, a při

včerejším jednání hlavounů EU vystrašeně zdůrazňovali, že Čína

podpoří Rusko nejen ekonomicky, politicky, ale i vojensky! Ostatní

namítali, že pakt Putin-Xi Jinping zatáhne Evropu i celý svět do

eskalace bojů o zóny vlivu, a nakonec skončí nevyhnutelnou válkou

NATO proti Rusku s Čínou, buď vyvolanou Ukrajinou kvůli konfliktu

o Donbas, a nebo USA kvůli konfliktu o Tchaj-wan. A proto se musí s

Čínou zacházet opatrně, netlačit ji sankcemi a urážkami do Putinova

náručí, a naopak se musí s pomocí Číny začít ihned hledat

diplomatické řešení ukrajinského konfliktu, které bude přijatelné pro

Putina i Xi Jinpinga. 

Evropští lídři, kteří začali tento týden nahlas podporovat ukončení

konfliktu na Ukrajině ve spolupráci s Čínou, (de iure), a s Ruskem,

(de facto), postupují podle tajně vyjednaných dohod, a instrukcí,

které byly o letošních vánocích doručovány Putinovými osobními

posly. (Podrobně v MAP 1555.)

https://mobile.twitter.com/WilliamYang120/status/1639124215206129666
https://www.weforum.org/agenda/2019/09/lgbt-gay-leadership-bettel-luxembourg-brnabic-serbia/
https://cs.wikipedia.org/wiki/Arturs_Kri%C5%A1j%C4%81nis_Kari%C5%86%C5%A1
https://cs.wikipedia.org/wiki/Gitanas_Naus%C4%97da
https://cs.wikipedia.org/wiki/Ulf_Kristersson
https://cs.wikipedia.org/wiki/De_iure
https://cs.wikipedia.org/wiki/De_facto
https://www.michalapetr.com/map-1555-usa-zuri-tajna-vanocni-jednani-berlin-moskva-peking-usa-nebyly-informovany/
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Taková to diplomacie je pro laika velmi těžko čitelná. Od středy do

pátku tohoto týdne pobývala v Pekingu Nanaia Mahuta, (foto s Wang

Yi), která osobně vyjednávala s nejvyšším představitelem Číny pro

zahraniční politiku Wang Yi. Wang Yi je už několik let hlavní

představitel rázných čínských vlčích diplomatů, a byl koncem

loňského roku povýšen z ministra zahraničí na Ředitele generálního

úřadu Ústřední zahraniční komise Ústředního výboru KS-Číny. Tato

funkce je velmi těžko pochopitelná i pro české provládní sinology. Ti

z odvolání Wang Yi z pozice ministra zahraničí Číny v roce 2022

vyvodili, že Čína pod vlivem hrozby sankcí ustupuje ze svého

konfrontačního politického kurzu proti USA, a odstupuje ze své

podpory Rusku. (Viz jejich tvrzení, že Peking krotí svoje diplomaty v

únoru 2023, a v říjnu 2022), a vůbec tak nepochopili, že pravý opak

je pravdou. Nanaia Mahuta je ministryně zahraničí Nového Zélandu

a přiletěla do Pekingu vyjednávat obnovení obchodů, které byly v

posledních letech díky politice USA, Austrálie a nemoci COVID

utlumené. Zatímco Nanaia Mahuta vyjednávala v Pekingu navýšení

30% podílu na novozélandském obchodě, a zvýšení čínského odběru

produkce plodů KIWI, a dalších zemědělských produktů,  předseda

novozélandské vlády Chris Hipkins, který ji tam poslal vyjednávat, ve

stejnou dobu prováděl ve Wellingtonu před západními novináři tzv.

https://www.scmp.com/news/china/diplomacy/article/3085856/chinese-foreign-minister-wang-yi-defends-wolf-warrior
https://en.wikipedia.org/wiki/Central_Foreign_Affairs_Commission
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-svet-peking-kroti-sve-vlci-diplomaty-40422595
https://sinopsis.cz/konec-vlcich-valecniku-a-boj-o-globalni-verejne-mineni/
https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287932.shtml
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proamerické rituály, a hovořil o potřebě nespoléhat na Čínu, a

obchodovat více s demokratickými spojenci. Místní farmáři ho sice

obvinili z pokusu podkopat novozélandskou ekonomiku, ale Západní

média se uspokojila, a šířila po světě zprávy, že Nový Zéland je proti

Číně! Peking se samozřejmě celé té mediální taškařici bohorovně

usmíval a slíbil Novozélanďanům další zvýšení vzájemně výhodného

obchodu. 

Klíčem k pochopení absolutního úspěchu Putinovy bleskové tajné

diplomatické ofenzívy o vánocích 2022, která začala prosincovým

tajným letem Putinova osobního posla Medveděva za Xi a skončila

tento týden paktem Putin-Xi Jinping jsou:

https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287932.shtml
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1. Nynější výprava brazilského prezidenta Luly do Číny. Lula byl

před pár týdny hluboce uražen svým přijetím ve Washingtonu,

protože nedostal ani peníze na zastavení odlesňování brazilského

pralesa, ani slib investic, a ještě ke všemu byl Bidenem hluboce

uražen mrazivým odmítnutím jeho návrhu, že zprostředkuje

mírová jednání mezi Ruskem a Ukrajinou. Lula, který si

mimořádně zakládá na své pověsti mírotvorce se tak rozzuřil, že

se vypravil do Kongresu USA za nepřáteli Bidena uvnitř

Demokratické strany, (Bernie Sanders a Alexandria Ocasio-

Cortez), ještě před závěrečným setkáním s Bidenem v Bílém

domě! Číňané vše sledovali, a hned Lulovi nabídli jak miliardy

na ochranu pralesa, tak miliardy na investice, a další zvýšení

obchodu – tedy čínské spotřeby sójových bobů a surovin. Setkání

Xi Lula má být pompézní. A bude. Před pár hodinami Čína

vyhlásila, že dobrovolně ukončuje zákaz vývozu brazilského

hovězího do světa, který Brazílie sama na sebe vyhlásila, kvůli

nemoci šílených krav, která se v Brazílii loni na podzim objevila.

Toto jednostranné povolení vyvážet hovězí je pro Brazílii darem

z nebes, protože vývoz hovězího je  jedním z pilířů její

ekonomiky. Navíc je to políček USA, ty právě projednávají návrh

zákona o zákazu dovozu hovězího z Brazílie do té doby, než se

prokazatelně zjistí, že v Brazílii se nemoc šílených krav

nevyskytuje. Zákon podporuje mocná loby US dobytkářů, kteří

jsou nespokojeni, že se do USA už celá léta dováží levné brazilské

hovězí. Čína tak po Argentině získá silné postavení v Brazílii,

která je členem BRIC!

2. Vytvoření dvou os nového spojenectví Peking-Rijád, a Moskva-

Teherán. Rusko (de facto), Čína (de iure) vyjednali tento měsíc

ukončení letitého nepřátelství mezi Iránem (Šítové) a Saudskou

Arábii (Sunité). Obě země se už vzájemně zvou k vysokým

státním návštěvám. 

https://www.theguardian.com/world/2023/mar/24/lula-xi-jinping-visit-china-brazil-diplomatic-relations-reset
https://www.aljazeera.com/economy/2023/3/23/china-lifts-brazilian-beef-import-ban-ahead-of-lulas-visit
https://www.rnz.co.nz/news/world/485215/several-countries-ban-brazilian-beef-as-mad-cow-probe-goes-on
https://northernag.net/bse-confirmed-in-brazil-as-senators-call-for-ban-on-imports/
https://english.alarabiya.net/News/middle-east/2023/03/23/Saudi-Arabia-s-ambassador-attends-Nowruz-celebration-at-Iran-embassy-in-Tajikistan
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3. Přistoupení Saudské Arábie k ose Rusko-Sýrie-Irán-Peking.

Včera oznámily saudské diplomatické kanály, že po 10 letech

uzavření ambasád dojde rychle k obnovení diplomatických a

dalších vztahů mezi Saudskou Arábií a Sýrií. K obnovení vztahů

dochází jen pár dní  po té, co 17.3 syrský prezident Bašár Al-Asad

navštívil Putina v Moskvě.

4. Jason D. Greenblatt, bývalý Trumpův vyslanec na Blízkém

východě podrobil tento týden tvrdé kritice neschopnost

Bidenovy administrativy, která za jediný měsíc, svou politikou

vyvolávající nepřátelství vůči všem a všemu, ztratila celou oblast

od Arabského zálivu až do Sýrie, která spadla do sféry vlivu

Ruska a Číny. Greenblatt argumentoval, že USA jsou sice od této

oblasti zeměpisně příliš daleko, aby mohly být skvělým

spojencem, ale největším problémem je, že díky současné

politice už nejen nemají na arabské režimy žádné ekonomické

vazby, ale dokonce se i snaží zničit budoucnost jejich  těžařského

průmyslu, na kterém jsou všechny arabské země závislé. Je tak

jen logické, že Čína (Rusko) v oblasti rychle přebírají vliv a

ekonomiku. 

5. Poslední pozice USA jsou v Iráku, ale jejich armáda tam čelí

desítkám raketových útoků ročně, a prakticky neopouští své

základny. Za poslední dva roky na 78 útoků íránskými gardami

odpověděly USA jen 3 krát, a to svědčí o strachu eskalovat

konflikt.

Západ nedokázal na přelomu let 2021/2022, kdy se rozhodovalo, zda

Putin vpadne na Ukrajinu, pochopit, jaké jsou skutečné cíle jeho

politiky. Západní vůdci si mysleli, že když vyzbrojí Ukrajinu, mají

šanci vojensky porazit, a nebo aspoň vyčerpat Rusko, aby si ho mohli

podrobit a rozparcelovat si jeho přírodní zdroje, které chtěli

drancovat, jak to celá staletí dělají v Africe i Jižní Americe. Chtěli,

aby Putin napadnul Ukrajinu, a mysleli, že tak vyřídí Rusko ještě

před “dospěním” Číny do úplné světové mocnosti, (chybí ji jaderné

kapacity srovnatelné s USA a Ruskem, atomové ponorky nutné k

ovládání oceánů a námořních tras, potravinová, surovinová a

https://english.alarabiya.net/News/saudi-arabia/2023/03/23/Saudi-Arabia-in-talks-with-Syria-to-resume-consular-services-State-TV
https://www.france24.com/en/middle-east/20230315-assad-meets-putin-in-moscow-as-syrians-mark-12-years-since-anti-regime-uprising
https://english.alarabiya.net/views/2023/03/15/China-showed-the-world-the-power-that-it-is
https://twitter.com/jhaboush/status/1638982437094191104
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energetická soběstačnost, jakou disponují USA i Rusko), ale úplně

přitom zapomněli, že spojenectví Ruska a Číny, které se za

posledních 10 let usilovně propojovaly železnicemi, mosty, kvalitními

cestami a produktovody, vytváří základ super-mocnosti, která

disponuje úplně vším. Ruský jaderný deštník, suroviny a potraviny, a

Čínská ekonomika vytvářejí dohromady největší supervelmoc světa.

Každý politik v Africe, Asii i Jižní Americe si pamatuje rok 1956, kdy

Nikolaj Bulganin zachránil Egypt před okupací Británií a Francií

oznámením, že jestli jejich vojska z Egypta okamžitě nezmizí,

sovětské rakety udeří na Londýn a Paříž, a vyděsil tak prezidenta

Eisenhowera, generála!, že okamžitě donutil Francii, Anglii i Izrael k

ústupu, a jediný, kdo na Eisenhowera zuřivě vřískal, byl německý

kancléř Konrád Adenauer, který zuřil, že USA se kamarádí raději s

Rusy, místo toho, aby pomohly Francouzům ovládnout Egypt,

protože jeho samostatnost ohrožuje francouzské panství v kolonii

Alžíru! Stejně jako si pamatuje, že Rusové zachránili Indii, když v

roce 1971 USA a Velká Británie vyslaly své letadlové lodě, aby ji

bombardovaly, a donutily kapitulovat ve válce s Pákistánem a Čínou.

Tehdy velitel uskupení admirál Dimon Gordon ohlásil do Pentagonu:

Připluli jsme pozdě. Je tu plno ruských atomových ponorek a

raketových lodí. Ustupujeme za Madagaskar! Bombardování nebude!

A Indie slavně vyhrála. Společná síla Ruska a Číny je mnohem větší,

než síla SSSR! 

Putin už v roce 2007 v Mnichově na konferenci oznámil, že učiní

konec jednostranné dominanci USA a Anglosasů nad světem, a

nahradí tzv. liberální řád světa spravedlivým uspořádáním sobě

rovných národů! Hodně politiků tehdejší EU mu fandilo, protože

mělo už tenkrát dost USA a jejich věčných válek. Ti ostatní se mu

smáli, jak by mohlo malé Rusko porazit velký Západ! 

Putinovy hlavní bitvy se neodehrávají na ukrajinském bojišti, ale u

diplomatických stolů, a při tajných jednáních. Ne na bojišti, ale v

mezinárodní politice se Putin rozhodl, že válku vyhraje. A už se mu to

takřka povedlo.

https://en.wikipedia.org/wiki/Suez_Crisis
https://www.indiatimes.com/news/india/when-russia-stunned-us-uk-naval-forces-helped-india-win-1971-war-563248.html
https://www.politico.com/news/magazine/2022/02/18/putin-speech-wake-up-call-post-cold-war-order-liberal-2007-00009918
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Síla nového spojenectví Rusko-Čína je obrovská. Jakmile se k němu,

ale přidá stále rostoucí počet zemí BRIC, jsou USA a EU vystaveny

ekonomické síle, které je velmi těžké vzdorovat. Ukázaly to jak

sankce, tak současné potíže západních bank. Síla dolaru a EURA taje

jako jarní sníh. Hrozí krize, inflace, masivní protestní akce a

nezaměstnanost. Putin možná nevyhrává tak okázale na bojišti, ale

na diplomatickém a ekonomickém poli jasně vítězí. Češi budou mít

zase smůlu. Zatímco předsedové vlád západních zemí EU si v

Pekingu dojednají spoustu pracovních příležitostí, kšeftů a investic, a

napraví své vztahy s Ruskem, výprava Pekarové – Adamové na

Tchaj-wan vyvolá pravý opak. Španělský předseda vlády Sanchéz i

francouzský Macron a Brazilský Lula vyrážejí do Pekingu v čele

mnohačetných delegací se spoustou obchodníků a podnikatelů.

Čechům, kterým podle Mezinárodního měnového fondu hrozí

naprostý krach ekonomiky díky totálně neschopným politikům, hrozí

současnou výpravou Pekarové – Adamové na Tchaj-wan, že dojde k

nenapravitelnému poškození vztahů se zeměmi, které představují

budoucnost světového obchodu. Ostatně, zatím co Lula i Mahuta

odjíždějí z Pekingu s podepsanými smlouvami, investicemi a

finančními dary, Pekarová-Adamová neveze z Jižní Koreje podle

české televize nic. 

Je sobota 25. března 03.39. Všem Vám děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale současní politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se

novými a lepšími politiky. Už je nejvyšší čas, na výměnu těch starých.

Mail, kdyby se hodil: kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem

také absolventem VPA KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/pekarova-jednala-v-koreji-mimo-jine-o-automobilovem-prumyslu/2342889
https://ct24.ceskatelevize.cz/svet/3573962-pekarova-adamova-jednala-v-koreji-o-automobilovem-prumyslu-a-modernich-technologiich
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podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Dnes v pátek 24.března po půlnoci jsem kouknul, co píší Šejkové ze

zálivu, a podivil jsem se. Dva vědci – Saud a Saudka poletí za pár dní 

do vesmíru, aby tam zkoumali léčení rakoviny kmenovými buňkami,

množení mraků a mikrogravitaci! O tom se může Čechům jenom

zdát, letět na vědeckou misi do vesmíru!  A víte proč? Protože

Mezinárodní měnový fond před pár dny zveřejnil, že díky špatné

politice české vlády to dopadne s českým průmyslem hrozně

mizerně! Protože české automobilky jsou podle MMF úplně nejhorší

na celém světě. Přidaná hodnota v celém českém autoprůmyslu je

úplně nejnižší ze všech zemí a činí pouhých 29%, třeba v Rusku je to

už 50%, a to rozhodně Rusko není žádnou auto-průmyslovou velmocí

světa. Česká vláda navíc podle analýzy MMF vůbec neinvestuje do

rozvoje vědy a techniky, a patří v této kategorii opět mezi nejhorší

vlády světa! Česko tak brzy čeká podle MMF úpadek a masová

nezaměstnanost, když vláda nezačne rychle něco podnikat. My se

proto dnes na celou zprávu MMF podíváme hlouběji, protože vláda a

média ji zase před lidmi tají!

Ono není divu, že vláda tají výsledky své politiky. Šejci včera

zveřejnili s odvoláním na MMF, že Ruská ekonomika letos poroste o

+0,3%, agentury zveřejnily, že Česká ekonomika se letos propadne o

-0,3%, a čínská poroste o 5,4%! Rusové také mohutně investují v

Iránu. Podle agentury Fitch bude propad české ekonomiky způsoben

přísnou měnovou politikou a vysokou inflací, které způsobí, že

domácnosti nebudou nakupovat! Tedy, že Fiala bude sdírat lidi z

kůže, co to jen půjde! 

https://english.alarabiya.net/News/saudi-arabia/2023/03/23/Saudi-astronauts-to-research-cancer-cloud-seeding-microgravity-in-space
https://cs.wikipedia.org/wiki/Mezin%C3%A1rodn%C3%AD_m%C4%9Bnov%C3%BD_fond
https://www.elibrary.imf.org/view/journals/018/2023/013/018.2023.issue-013-en.xml?rskey=c51Dl1&result=1
https://english.alarabiya.net/News/world/2023/03/23/Russia-s-economy-will-adapt-to-sanctions-by-2024-PM
https://www.fitchsolutions.com/country-risk/czech-economic-weakness-extend-2023-03-03-2023
https://asia.nikkei.com/Spotlight/Caixin/Why-China-set-2023-GDP-growth-target-at-around-5
https://english.alarabiya.net/News/middle-east/2023/03/23/Russia-becomes-Iran-s-largest-foreign-investor-Iranian-finance-minister
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Ve středu 29. března budou v Praze proti vládě demonstrovat

KOVÁCI, odboráři z autoprůmyslu. Vláda před nimi raději prchá do

Jeseníku, aby nemusela vysvětlovat, jak v Bruselu loni zařízla celý

český autoprůmysl. Vlády Česka celá léta vysávaly zisky vytvářené

českým autoprůmyslem a krmily jimi přemnožené úředníky a členy

spřátelených politických a kulturních neziskovek. Česká vládě tak

zbývá na vědu, výzkum a rozvoj technologií podle MMF průměrně

jen mizivých 200 EUR (5000 CZK) na hlavu jednoho Čecha. Pro

srovnání: Francie vydává 560 EUR (14 000 CZK) na hlavu

Francouze. Když tyto francouzské výdaje přepočteme na výkonnost

české ekonomiky zjistíme, že Česko by na vědu, výzkum a rozvoj

technologií mělo vydávat 328 EUR (8200 CZK) na hlavu Čecha, aby

bylo v % srovnatelné s výdaji Francie! Ještě horší srovnání je s Belgií:

Ta vydává 1000 EUR (25 000 CZK) na hlavu Belgičana, a Česko by

tak po přepočtu na výkonnost ekonomiky podle Světové banky

muselo vydávat 530 EUR (13 250 CZK). Pro srovnání – Saudská

Arábie už vydává na hlavu každého Sauda na vědu, výzkum a rozvoj

technologií 2 341 CZK ročně, a to se věda a průmysl teprve v Saudské

Arábii rozvíjejí. Po přepočtu na výkonnost české ekonomiky to

představuje už 2600 CZK ročně. V době pádu komunismu takřka

žádná věda ani průmysl v Saudské Arábii neexistovaly, a teď nám už

šlapou na paty! Bez vědeckotechnického pokroku se není nožné

zbavit závislosti na levné práci v montovnách, a MMF varoval ve své

zprávě Čechy, že pokud prudce nezvýší tyto investice, budou při

přechodu na výrobu elektromobilů závislí na ještě levnější práci v

montovnách. Žádné před volbami slibované Bartošovy “mozkovny”

tak v Česku nemůžou vzniknout, když vláda vyžírá vědu, výzkum,

inovace a rozvoj technologií, jen aby mohla krmit přemnožené

úředníky a členy fialových “kulturních” neziskovek.

Investice do vědy, technologií a inovací (angl. R&D spending), ve

kterých Česko kriticky zaostává za vyspělým světem, jsou dohromady

tvořeny vládními a firemními výdaji. Jak zoufale Česko zaostává

dokazuje zpráva MMF. Podle ní – Čím vyšší je podíl nových

technologií a technicky vzdělaných zaměstnanců, tím vyšší je přidaná

https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/odbory-kovo-budou-29-brezna-protestovat-u-sidla-vlady-ta-bude-v-jeseniku/2342269
https://www.elibrary.imf.org/view/journals/018/2023/013/018.2023.issue-013-en.xml?rskey=c51Dl1&result=1
https://www.michalapetr.com/map-1610-marie-antoinetta-radi-v-cesku-duchodci-budou-okradeni-o-19-miliard-aby-zbylo-15-miliard-na-vylepsene-vladni-vyplaty/
https://data.worldbank.org/indicator/NY.GDP.PCAP.CD?locations=EU&most_recent_value_desc=true
https://www.stats.gov.sa/sites/default/files/Research%20and%20Development%20Statistics%20survey%202021EN_0.pdf
https://www.elibrary.imf.org/view/journals/018/2023/013/018.2023.issue-013-en.xml?rskey=c51Dl1&result=1
https://www.lidovky.cz/ceska-pozice/z-ceske-montovny-ceska-mozkovna.A200123_131209_pozice-tema_lube
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nejake-slunce-seno-Ne-Hrusinsky-chce-skrty-v-kulture-732595
https://data.oecd.org/rd/gross-domestic-spending-on-r-d.htm
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hodnota k výrobku, který vyrábějí. Čím vyšší je přidaná hodnota

jejich výrobku, tím vyšší jsou platy zaměstnanců, tím více mohou

nakupovat, tím více je bohatý stát. Česko je v tomto ohledu nejhorší

zemí, která vyrábí automobily. České automobilky jsou nejlevnější

montovny a vytvářejí nejnižší – pouze 29% – přidanou hodnotu. 

Pořadí států podle přidané hodnoty k vyrobenému výrobku v celém

sektoru automotive:

24 nejhorší             Česko                   zisk z výrobku 29%

23                             Maďarsko                                      30%

22                             Slovensko                                      33%

21                              Bulharsko                                      37%

20                             Finsko                                             38%

19                              Malta                                              39%

18                              Belgie                                              39%

17                               Slovinsko                                      40%

16                               Italie                                              40%

15                               Švédsko                                         41%

14                               Španělsko                                     41%

13                               Estonsko                                       42%

12                               Rumunsko                                    44%

11                                Holandsko                                    45%

10                               Rakousko                                      47%

9                                 Polsko                                            48%

8                                Německo                                        48%

7                                 Francie                                           48%

6                                 Dánsko                                           48%

5                                  Velká Británie                              49%

4                                  Turecko                                          49%

3                                 Rusko                                             50%

2                                 Portugalsko                                  51%

1                                  Řecko                                            65%

https://www.elibrary.imf.org/view/journals/018/2023/013/018.2023.issue-013-en.xml?rskey=c51Dl1&result=1
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Z údajů MMF je tak jasně vidět i tvrzení zprávy MMF – Česko se

soustředilo pouze na nejlevnější montáž nejlevnějších výrobků, a

proto při přechodu na elektromobilitu špatně skončí!  Protože

nejvyšší přidanou hodnotu v každém výrobku představují věda,

inovace a technologický výzkum, je tak z tabulky MMF jasně vidět, že

v Česku se nic nevyvíjí, nevymýšlí, a jen se montuje, co vymyslí v

jiných zemích, typicky v Německu! Nejhorší na tom všem je, když

český prezident Petr Pavel místo toho, aby Fialu vytahal za uši, stejně

jako Babiše, za to že nebyli schopni státními penězi a daňovými

úlevami pro firmy podpořit modernizaci Česka, tak raději jede do

Německa, a vyhlašuje tam, že nemáme západu, ani USA konkurovat.

Severní Amerika přitom vydává na vědu a výzkum více jak 2 krát

tolik na obyvatele než EU, a 5 krát tolik jako Česko! Pak není divu, že

jejich zaměstnanci vydělávají vyšší platy, jejich důchodci mají vyšší

důchody. Budoucnost je ve vědě a technologiích. Bohužel Fiala nic

nechápe, a když už pomocí daňových kouzel ukradne za jediný rok

svým občanům pomocí ČEZ a dalších firem, které na drahotě

neskutečně bohatnou, 100 miliard CZK, tak jediné, co ho napadne je

stavět dálnice a nakupovat zbraně! Proč je jasné! Za minulých vlád

ODS se stavěly tzv. “zvlněné dálnice”, a kmotři bohatli! Za vlády ODS

se nakupovaly zbraně, aby byly tučné úplatky. Nic nového od

předsedy vlády z ODS ani nelze očekávat. Pirát Bartoš před volbami

lidem slíbil, aby získal tučné vládní koryto místo “levných montoven”

dobře placené “mozkovny”, ale po volbách už s Fialou prosazuje

místo “levných montoven” ještě levnější “otrokovny”! S takou vládou

je třeba se co nejrychleji rozloučit, než bude pozdě!

Je pátek 24. března 05.04. Všem Vám děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale současní politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se

novými a lepšími politiky. Už je nejvyšší čas, na výměnu těch starých.

Mail, kdyby se hodil: kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem

také absolventem VPA KG, tak si na mne dejte pozor!

https://www.michalapetr.com/map-1633-sok-usa-vcera-priznaly-6-dalsich-bank-v-rezimu-mria-dokonce-i-kolos-vw-muze-podle-analytiku-zkrachovat/
https://www.statista.com/statistics/1102513/per-capita-research-development-spending-region/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zisk-z-CEZu-Fiala-chce-utracet-za-dalnice-a-zbrane-Slachta-se-neudrzel-To-nejsou-penize-statu-Vratit-lidem-732915
https://www.ceskatelevize.cz/zpravodajstvi-ostrava/zpravy/159376-kauza-nekvalitni-stavby-ostravske-dalnice-nabira-na-obratkach/
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/marek-dalik-pandury-soud-mirek-topolanek.A190930_161207_domaci_vlc
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

 

Dnešní analýza je dlouhá, tak se omlouvám!

Začneme ostře. Petr Pavel v Německu tento týden perlil, až se z toho

Čechům musel zvedat žaludek.
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1. Nejprve se vyznamenal, když Němcům oznámil, že: země Evropy

se nesmí snažit konkurovat Spojeným státům. Petr Pavel tak už

za 11 dní od své inaugurace přiznal, že nehodlá vykonávat úřad

prezidenta suverénní České republiky v souladu s Ústavou, a

pracovat pro blaho všech jejích občanů, ale chystá se raději

zastávat jen úřad jakéhosi protektorátního prezidenta v

obnoveném Böhmen und Mähren, ve kterém mají Češi,

Moravané a Slezané zase levně pracovat, (nekonkurovat!), aby se

novým Protektorům Böhmen und Mähren, (USA!?), dařilo

ekonomicky lépe, a aby přetáhly z Evropy ta nejplacenější

pracovní místa. Petr Pavel je tak ještě větší zlotřilec než celé

Bruxelae, protože i předseda výboru Europarlamentu pro životní

prostředí Pascal Canfin už 13. března na téma konkurence s USA

řekl: A jako v každém závodě, je nyní na nás Evropanech,

abychom byli na vítězné straně. Čímž narážel na americký

zákon IRA, v jehož důsledku už Vokswagen a další firmy

masivně přesměrovaly výstavbu nových továren z Evropy do

USA. Petr Pavel dokonce v Německu řekl, že by se nemělo ani

konkurovat dalším západním zemím. Evropa v pojetí Petra

Pavla tak má být nekonkurenceschopnou USA, a východní

Evropa dokonce nekonkurenceschopnou Západní Evropě! Češi,

Slováci, Poláci, Maďaři, Rumuni a Bulhaři tak mají podle

českého prezidenta být nově donuceni, aby převzali roli čínských

kuliů, kteří v letech 1975 až 2015 levně pracovali pro blaho

amerických spotřebitelů, protože jim nic jiného nezbylo, aby se

uživili. Vskutku tak hluboko před Hitlerem neklesnul ani Emil

Hácha, aby mu navrhoval, aby Češi pracovali ještě více a ještě

levněji, než k tomu jsou Gestapem donuceni. Petr Pavel tak jen

potvrdil včerejší obavy ekonomky Švihlíkové:  Určité výseky tzv.

lidských práv se stávají kladivem, se kterým je možné určité

aktéry mlátit po hlavě, vylučovat je z debat a uvalovat na ně

sankce. Na západní společnosti, které právě těží z afrického

bohatství, ze kterého místní lidé nemají nic. Nebo na země,

které neustále rozvolňují zákoník práce a kde jsou oslabována

https://www.irozhlas.cz/zpravy-svet/petr-pavel-berlin-steinmeier-cesta_2303211317_mik
https://www.japantimes.co.jp/news/2023/03/13/world/us-eu-green-competition/
https://www.irozhlas.cz/zpravy-svet/petr-pavel-berlin-steinmeier-cesta_2303211317_mik
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Pravo-na-revoluci-je-lidske-pravo-To-nerekl-Vaclavak-Vladu-zaujme-732820
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práva odborů, na ty žádné sankce uvalovány nejsou. Lidská

práva se stávají politickým nástrojem v určitém svém výseku…

a jsou nyní jen prosazována jako privilegia pro elity a

menšiny. To co Pavel prosazuje je prosté – protože Čína a Rusko

a Indie vytlačují západní firmy z Afriky, Asie i Jižní Ameriky –

mají být náhradou za ztracené zisky brutálnímu dření z kůže

podrobeni Evropané, ti východní obzvláště! Jinak si slova

nekonkurovat USA ani západním zemím nelze vysvětlit!
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2. Včera také český generál Petr Pavel poskytnul rozhovor

německým novinám a v něm si stěžoval, že Česko má ještě

nevyužité kapacity na výrobu munice pro Ukrajinu, ale že je v

Česku nedostatek pracovních sil, které by do zbrojovek

nastoupily, a proto by celý problém mohli vyřešit noví

ukrajinští pracovníci, kteří by se zaměstnali. K 19.3 je přitom v

Česku zaregistrováno podle UNHCR 499 887 ukrajinských

uprchlíků se statutem ochrany, a z nich podle českého ministra

sociálních věcí Mariána Juračky pracuje 94 383. Kde je tedy

problém Petra Pavla s ukrajinskou pracovní silou pro výrobu

munice pro ukrajinskou armádu v českých zbrojovkách? Vždyť

podle Juračky musí každý český zaměstnavatel Ukrajince

zaměstnat a pouze to má nahlásit úřadu práce! Ukrajinci tedy

nechtějí pracovat v Česku na výrobě munice pro Ukrajince? Jak

si vysvětlit stížnosti českého prezidenta v Německu, že v Česku

chybí pracovní síla, když Česko hlásí OSN, že k 19.3.2023 má na

svém území 499 887 uznaných ukrajinských uprchlíků, a

zároveň ministr Juračka se holedbá, že jen 94 383 uprchlých

Ukrajinců pracuje? Všechna ta čísla buď nedávají smyl, a nebo

Česko hlásí OSN černé ukrajinské duše! Z čeho vlastně v Česku

žije více jak 400 tisíc ukrajinských uprchlíků, kteří nepracují, ale

jsou nahlášeni UNHCR, že tu jsou? Jistě nemalá část z nich jsou

děti, ale co ten zbytek. Jsou to snad mafiáni? Jak může být

Ukrajinec v Česku v zoufalé finanční situaci, když dostává vyšší

podporu než Češi!? V každém případě by si v tom vláda měla

udělat pořádek, takhle to pomalu vypadá, že sabotuje válečné

úsilí NATO na Ukrajině!

Putin a Xi Jinping před pár dny v Moskvě uzavřeli dohodu o

společném dobytí Měsíce. Podle plánu má už letos  přistát na Měsíci

první ruský průzkumný modul. V roce 24 má Lunu obíhat první

ruský satelit. Od roku 25 se k dalším ruským modulům začnou

přidávat čínské. V roce 2031 se na Měsíci má začít stavět, a v roce

2035 má být společná čínsko-ruská trvale obývaná základna na

měsíci vybudována včetně energetické, vědecké a dopravní

https://www.sueddeutsche.de/projekte/artikel/politik/tschechien-praesident-petr-pavel-interview-e627924/
https://data.unhcr.org/en/situations/ukraine
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/pomoc-valka-na-ukrajine-prace-uprchlici-viza-ukrajinci.A230219_082614_domaci_idvs
https://www.lidovky.cz/domov/mafie-pasovani-paseraci-lidi-pres-hranice-verbuje-ukrajince-migranti-uprchlici-gangy-syrani.A221109_161418_ln_domov_vag
https://www.lidovky.cz/domov/mafie-pasovani-paseraci-lidi-pres-hranice-verbuje-ukrajince-migranti-uprchlici-gangy-syrani.A221109_161418_ln_domov_vag
https://www.mpsv.cz/-/pomoc-uprchlikum-z-ukrajiny-cekaji-upravy-od-cervence-se-zmeni-podminky-cerpani-humanitarni-davky
https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287773.shtml
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infrastruktury, a na oběžné dráze měsíce má být smontována

orbitální vesmírná stanice ILRS. Tato dohoda je jednou z hlavních,

které spolu Putin a Xi Jinping uzavřeli, a ani jedna smluvní strana

nepopírá, že větší část mise na Měsíc, včetně technologií  bude mít na

starosti už Čína. Rusko smlouvou získalo rovnocenné postavení a

přístup k výsledkům mise. Čína získala výhodu současných ruských

kosmických technologií. Je to klasické partnerství Win-win, o kterém

Západ jen rád mluví, ale nikdy ho nemyslí vážně.

Naprosto děsivě ovšem působí Evropské kosmické plány! Agentura

EUSPA, která řídí z Prahy evropský kosmický program má nyní tyto

hlavní plány:

1. Do roku 2025 má Česko za úkol pro EUSPA postavit v Praze

sídlo pro nové úředníky, aby mohli začít úřadovat a vymýšlet, jak

se Evropané vylodí na měsíci. (Tou dobou už Rusko a Čína

budou mít na Měsíci a jeho orbitě 4 moduly!)

2. Stávající úředníci EUSPA, kteří zatím sídlí v Praze ve stísněných

podmínkách, začátkem března pobavili americká bulvární

média, když ve vší vážnosti oznámili USA, Rusku a Číně, že

svolávají konferenci, protože před jakýmkoli vyloďováním na

Měsíci je bezpodmínečně třeba přidělit jednotlivým vyloďovacím

koalicím měsíční časová pásma, tak aby každá vyloďovací koalice

měla na Měsíci své vlastní časové pásmo. Evropští vesmírní

úředníci tak opět jen dokázali, že než si postaví své nové úřední

sídlo, a vymyslí do jakých časových pásem bude Měsíc rozdělen,

tak jak USA, tak Rusko a Čína budou mít Měsíc rozdělen a na

něm základny!

3. Největší pobavení je ovšem, když navštívíte jejich úřednické

internetové stránky, tam se totiž dozvíte, že EUSPA plánuje

společné měsíční mise s Ruskem, které tam bude vozit evropské

moduly! Evropští kosmičtí úředníci tak prokazatelně od roku

2021 ještě nezaznamenali, že Rusko a Čína se na měsíc vydávají

společně, a že dokonce o tom podepsali po dvou letech příprav i

smlouvu!  

https://www.globaltimes.cn/page/202303/1287773.shtml
https://cs.wikipedia.org/wiki/Win-win
https://www.ods.cz/clanek/24031-evropska-kosmicka-agentura-bude-mit-nove-sidlo-v-praze-vlada-a-euspa-podepsaly-memorandum
https://nypost.com/2023/03/01/europe-pushing-for-the-moon-to-have-its-own-time-zone/
https://www.esa.int/Education/Teach_with_the_Moon/Lunar_Exploration_ESA_s_missions
https://en.wikipedia.org/wiki/International_Lunar_Research_Station
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4. Asi se tak už plní plán generála Petra Pavla, nekonkurovat USA.

Bohužel se tak ale nekonkuruje Rusku a Číně, a to bude mít

nedozírné důsledky!

Ještě hrozivější zprávy přišly v noci na dnešek z USA. Jerome Powel

šéf amerického úřadu FED, který má na starosti také dozor nad

bankami, přiznal novinářům, že 6 bank od pádu banky SVB minulý

týden už vyžadovalo provedení akce kategorie MRIA. Podle zákonů

USA o bankovní regulaci je MRIA “Věc vyžadující okamžitou akci”,

která nastává automaticky, když jsou zákazníci banky vystaveni

riziku potenciální újmy, (viz str.2, bod 4, oficiální dokument USA),

tedy bankrotu! Jerome Powel odmítl včera novinářům sdělit jména

bank, které vyžadovaly akci MRIA, a jen řekl: To jsou vážné. To jsou

vážné regulační záležitosti, byla třeba okamžitá pozornost. Dále

Powel oznámil, že USA budou nadále zdražovat úvěry, a že díky tomu

se v USA zvedne do konce roku nezaměstnanost ze 3,6% na 4,5%!

Každé 0,1% nezaměstnanosti v USA představuje 121 000

nezaměstnaných. Tedy nezaměstnaných Američanů má být na konci

roku o 1 milion víc! A to podle Powela, pouze když vše proběhne

podle plánu! Znovu se tak ukazuje, že zoufalý přesun pracovních míst

z Evropy do USA, který organizuje Biden a spol, a jeho různí evropští

nohsledi, má hlavní cíl, udržet US Demokraty u moci, protože

americké volby nikdy nerozhoduje zahraniční politika, ale hlavně

domácí ekonomická politika! 

Skutečnou pohromou pro celou Evropu věstí německý universitní

profesor ekonomie Christian Kreiss, který se ve své vědecké kariéře

soustřeďuje na otázky hospodářských krizí. Profesor Kreiss provedl

podrobnou studii účetnictví německých společností, jejichž akcie

jsou součástí hlavního německého burzovního indexu DAX, a

varoval, že v případě prohloubení současné krize, se řada

nejvýznamnějších německých společností, úplný seznam zde, může

zhroutit jako domeček z karet. Tento Damoklův meč visící nad

německou burzou odůvodnil prudkým nárůstem účetní položky

Goodwill. Goodwill je v účetnictví nehmotná položka bez fyzické

https://www.federalreserve.gov/supervisionreg/srletters/sr1313a1.pdf
https://thehill.com/homenews/3913182-the-5-most-important-things-fed-chair-powell-said-about-the-banking-crisis-wednesday/
https://thehill.com/homenews/3913182-the-5-most-important-things-fed-chair-powell-said-about-the-banking-crisis-wednesday/
https://tradingeconomics.com/united-states/unemployment-rate
https://www.rubikon.news/artikel/damoklesschwert-der-borse
https://www.rubikon.news/artikel/damoklesschwert-der-borse
https://cs.wikipedia.org/wiki/Goodwill
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(peněžní) podstaty, která vyjadřuje očekávání budoucích zisků. Je to

vlastně účetní vyjádření naděje, že firma bude vytvářet zisk. Profesor

analyzoval, že tzv. Goodwill se v účetnictví firem rozšířil od minulé

krize 2007 ze 3,3% na 5,9% v roce 2021. Alarmující je podle

profesora zejména Goodwill u těchto společností: Fresenius 152%,

E.ON 144%, Bayer 121%. Podle profesora může nastat za krize

situace, že tyto společnosti budou muset ze dne na den odepsat svůj

goodwill v plné výši, a tím by byly předlužené a spadly do insolvence.

Ceny akcií těchto společností by pak mohly klesnout až k nule!

Profesor vyjmenoval celou řadu německých společností, které mají

také Goodwill natolik vysoký, že nemusí přežít ekonomickou krizi,

jejich jména jsou pro Česko děsivá: U společností SAP a Merck činil

goodwill na konci roku 2021 80 procent vlastního kapitálu, v

Deutsche Börse  78 procent a ve společnostech Siemens a Henkel  67

procent. Pokud by byly hodnoty goodwillu těchto pěti společností

odepsány v plné výši, bylo by zničeno 67 až 80 procent vlastního

kapitálu. Dá se jen hádat, co to znamená pro ceny akcií. Goodwill

představoval více než 50 procent vlastního kapitálu ve společnostech

Deutsche Post (60 procent), Linde (54 procent), HeidelbergCement

(53 procent) a Infineon (52 procent) Německý čipový gigant! V

případě krize by více než polovina vlastního kapitálu těchto čtyř

společností mohla přes noc zmizet. To by mělo stlačit i ceny akcií.

Třeba majitel Škody Mladá Boleslav vykazuje ve svém účetnictví

Goodwill 26,2 miliardy EUR! To je 655 miliard korun, které podle

profesora mohou velmi rychle ztratit veškerou hodnotu! Podle

profesora Kreisse jsou nyní německé firmy díky nadměrnému

zvýšení Goodwillu ohroženy krachem daleko více než byly za minulé

krize 2007! Pokles hodnoty akcií by proto mohl být mnohem

závažnější než tehdy. Goodwill působí za krize jako urychlovač pádu

akcií a může snadno spustit prudkou sestupnou trajektorii pádu

akcií. To přinese zejména vysokou nezaměstnanost. Analýza

profesora Kreisse byla vydána 21. března 2023, a už 22. března

Jeremy Powel, šéf amerického FED, varoval že růst problémů bank a

inflace vyvolají nezaměstnanost minimálně 1 milionu Američanů do

https://www.infineon.com/
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konce roku! To znamená prohloubení krize, snížení americké

poptávky po evropském zboží a tak zvýšený tlak na evropskou

ekonomiku, z Německa se potom krize převalí do Česka! 

Co na to český prezident – hlavně nekonkurovat USA a dalším

západním zemím! Nemám, co dodat, než že je třeba najít nové

politiky!

Třeba nějaké takové najdete i v Ostravě 29. března na této

demonstraci,  a nebo v Praze 29. března na tomto protestu odborářů

KOVO! 

Je čtvrtek 23. března 04.43. Všem Vám děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale současní politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se

novými a lepšími politiky. Už je nejvyšší čas, na výměnu těch starých.

Mail, kdyby se hodil: kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem

také absolventem VPA KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu

Střeste se světla, připravte se ve stínu!, nařídil před 50-ti lety tvůrce

moderní Číny Deng Xiaoping, legendární šéf Vojenské komise KS

Číny, která je považována za nervové centrum vší čínské moci, po té

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Dohlizel-Rakusan-na-zasah-na-Vaclavaku-SPD-bude-chtit-na-vyboru-vysvetleni-732461
https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/odbory-kovo-budou-29-brezna-protestovat-u-sidla-vlady-ta-bude-v-jeseniku/2342269
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co svrhnul tzv. maoistický Gang čtyř, všem svým následovníkům, a

myslel tím, aby se Číňané klaněli Západu a s pokorou mu sloužili, až

to do té doby, dokud nebudou připraveni!

Odvážný Malý Číňan, jak Deng Xiaopinga přezíravě tituloval někdejší

mocný washingtonský jestřáb a poradce pro národní bezpečnost

Zbigniew Brzezinski, když Deng jezdil dodávat sebevědomí

Brežněvem a ekonomickými krizemi vystresovaným US prezidentům,

viz. níže foto s Fordem,  znal Západ jako málo kdo z čínských

pohlavárů. Deng byl už ve dvacátých letech minulého století

zakládajícím členem mnoha evropských komunistických organizací,

dlouhá léta žil, studoval a pracoval ve Francii, třeba jako montér

automobilů v továrně Renault. Znal také prezidenta Tchaj-wanu

Chiang Ching-kuo, syna legendárního generalissima Čankajška, se

kterým společně studoval v Moskvě. Všech svých znalostí a

zkušeností později Deng využil, aby nastartoval čínský ekonomický

zázrak. A protože Deng Západ dokonale znal, připravil mu také

dokonalou past. A ta včera v Moskvě sklapla! Čína poprvé vystoupila

ze stínu do světla, a v Moskvě jasně sdělila, že éra dominance Západu

skončila, a že Rusko může počítat s její pomocí stejně jako Čína

spoléhá na pomoc Ruska!

https://en.wikipedia.org/wiki/Gang_of_Four
https://www.ourchinastory.com/zh/2284/%E7%9C%8B%E9%84%A7%E5%B0%8F%E5%B9%B3%E5%90%8D%E8%A8%80%20%E5%9B%9E%E9%A1%A7%E5%85%B6%E7%9D%BF%E6%99%BA%E9%81%A0%E8%A6%8B
https://en.wikipedia.org/wiki/Zbigniew_Brzezinski
https://en.wikipedia.org/wiki/Chiang_Ching-kuo
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Ve stejný den, kdy v Moskvě deklarovaly Rusko a Čína společnou

chuť ukončit arogantní dominanci USA a Západu nad celou planetou,

a vyzvaly země Jihu Světa, aby se k nim připojily, nějakou shodou

náhod vyzýval český generál-prezident v Berlíně Německo, aby se

snad v duchu pověstného Furor Teutonicus, které je nyní podle

německých médií politiky usilovně probouzeno, postavilo do čela

jednotné evropské fronty proti Rusku a Číně. Pavel důrazně varoval

před rozkolem západních zemí a před tím, aby se Evropa snažila

konkurovat Spojeným státům a dalším západním zemím. Země,

které vyznávají západní hodnoty, by se místo toho měly soustředit

na spolupráci a utužení jednoty, a to i vzhledem k rostoucímu vlivu

Číny. 

Zdá se tak, že Alea iacta est – Kostky jsou vrženy – prohlásily obě

strany konfliktu. Nová studená válka začala, a nás nečeká nic

dobrého. Západní politici jsou si toho vědomi, a proto se zaklínají

slovy jednotnost, obětování a utužení. Zatím co východní politici

nabízí zvýšení životní úrovně, budování infrastruktury, dialog a

vzájemný respekt. Kdo žil za první studené války v osmdesátých

letech si tak může uvědomit překvapivou změnu změnu rétoriky ve

https://www.berliner-zeitung.de/open-source/der-westen-wendet-normen-an-die-er-selbst-nicht-einhaelt-das-macht-ihn-unglaubwuerdig-li.329039
https://en.wikipedia.org/wiki/Furor_Teutonicus
https://www.berliner-zeitung.de/open-source/der-westen-wendet-normen-an-die-er-selbst-nicht-einhaelt-das-macht-ihn-unglaubwuerdig-li.329039
https://www.irozhlas.cz/zpravy-svet/petr-pavel-berlin-steinmeier-cesta_2303211317_mik
https://www.google.com/search?q=Alea+iacta+est&sourceid=chrome&ie=UTF-8
https://www.merkur.de/politik/friedensplan-wladimir-putin-xi-jinping-treffen-moskau-ukraine-krieg-waffenlieferungen-haftbefehl-wirtschaft-zr-92157489.html
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druhé studené válce. V ní Putin a Xi přejali Reaganův slovník a nyní

nabízí celému světu rovné příležitosti, růst životní úrovně, budování

infrastruktury a mezinárodní dialog. Zatímco západní politici přejali

slovník Brežněva a Jakeše, a volají po jednotnosti, sebeobětování,

utužování přátelství, odhalování vnitřních nepřátel, a k přípravě na

spravedlivou válku! Zdá se tak už být jasné, kdo zákonitě tento nový

souboj vyhraje. Proto by to chtělo sehnat nějaké chytřejší politiky,

abychom aspoň nebyli poraženi.

Třeba nějaké takové najdete i v Ostravě 29. března na této

demonstraci. 

Je středa 22. března 04.11. Všem Vám děkuji za pomoc, dary i

nápady. Já mobilizaci finančních příspěvků vyhlásit nemůžu, ale

můžu Vám poděkovat, že díky Vám stále ještě můžeme pokračovat v

našich analýzách. A děkovat je myslím si vždy lepší, než mobilizovat,

ale současní politici to bohužel vidí opačně. Tak se mějte a staňte se

novými a lepšími politiky. Už je nejvyšší čas, na výměnu těch starých.

Mail, kdyby se hodil: kpv0249@gmail.com. A připomínám, že jsem

také absolventem VPA KG, tak si na mne dejte pozor!

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás

informovat! Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme

správně rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o

všech! Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho

podporujeme, jde pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe.

Děkujeme, že naše pořady sledujete a naše články čtěte. Naši

činnost můžete podpořit darem na účet 2601593605/2010, IBAN

CZ7720100000002601593605, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby

prosím označte slovem DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou

volné a v kontextu
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